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    ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

 

  П Р О Т О К О Л № 2 

пленарного засідання 

 

Сімнадцята сесія                                                                                   14.03.2018р. 

7 скликання                                                                                             м.Житомир 

10-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

          Всього обрано депутатів – 35. 

 

На початок засідання зареєструвалося  32 депутати (список додається). 

 

У процесі роботи сесії визнано повноваження ще одного депутата 

(Литвиненко А.В.). Всього обрано депутатів – 36. 

 

У роботі пленарного засідання 17 сесії взяли участь 34 депутати (список 

додається).  

 

      Головує   на   пленарному засіданні 17 сесії голова районної ради Крутій С.Г.     

         

      Після оголошення головою районної ради Крутієм С.Г. про початок роботи 

пленарного засідання звучить гімн. 

 

       Головуючим повідомлено, що сьогодні, 14 березня, відзначається День 

українського добровольця.  

      Депутати та інші учасники засідання  хвилиною мовчання вшанували пам’ять 

загиблих добровольців. 

 

       У роботі пленраного засідання 17 сесії взяли участь: голова 

райдержадміністрації Микитюк С.М.,  депутати обласної ради: Собко Т.Д., Гула 

Р.М. та Павлюк Р.В., представники районних управлінь, відділів та служб 

райдержадміністрації, керівники підприємств, установ та організацій району, 

селищний, сільські голови, сільські голови та представники об’єднаних 

територіальних громад району, голова районної територіальної виборчої комісії 

Бондарчук Т.П., представники громадськості, працівники виконавчого апарату 

районної ради, представники засобів масової інформації (список додається). 

    Голова  районної  ради С.Г. Крутій привітав депутатів районної ради 

Гречка А.К. – з відзначенням 19 лютого ювілейної дати від Дня народження та 

Журавля Г.М. - з відзначенням в день сесії дня народження і вручив їм квіти; 

військового комісара Матвійця А.В. – з відзначенням 3 березня ювілейної дати 

від Дня народження; сторожа районної ради Латка А.О. – з відзначенням 3 

березня ювілейної дати від Дня народження, вручив їм квіти. А також привітав з 

ювілейними датами від Дня народження ліквідаторів  наслідків аварії на ЧАЕС: 
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Будника М. М., Бєлого М. І., Шевченко С. І. та вручив їм відзнаки районної ради 

і квіти. 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

      Голова районної ради запропонував обрати лічильну комісію  пленарного 

засідання 17 сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання 17 сесії у складі 

трьох депутатів: 

 

1. Приставського Миколу Миколайовича. 

2. Уницького Сергія Олександровича. 

3. Фещук Людмилу Петрівну. 

      За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 30 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., 

Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов 

О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Фещук Л.П., Мусійчук Р.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. Голова районної ради нагадав, що відповідно 

до регламенту лічильна комісія слідкує за процесом голосування, а після його 

завершення візує  протокол поіменного голосування, а також повідомив про те, 

що відповідно до Регламенту функції секретаріату сесії,  ведення протоколу, 

вирішення інших питань у період засідання  здійснює виконавчий апарат 

районної ради та відповідно до статті 73 Регламенту районної ради пленарне 

засідання фіксується на диктофоні, аудіозапис здійснюють працівники 

виконавчого апарату районної ради. Звернувся до депутатів про те, що у разі 

виникнення у депутатів конфлікту інтересів при розгляді питань порядку 

денного сесії та ухваленні рішень, депутати мають повідомити про це відповідно 

до законів України «Про запобігання корупції» та «Про місцеве самоврядування 

в Україні». 

 

У процесі роботи сесії до Великого залу засідань зайшла група людей з 

плакатами та звернулися до головуючого надати їм слово для виступу. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний пленарного засідання 17 сесії районної ради.  

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

Ознайомив із переліком питань, що пропонуються для розгляду на 

пленарному засіданні. Проінформував, що проекти рішень розглянуті 
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постійними комісіями і президією, пропозиції та зауваження комісій і президії 

враховано. Проекти порядку денного та рішень усім роздано. Запитав чи не має 

інших пропозиції до порядку денного, заперечень, доповнень. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький В.Б., громадянин, який сказав, що «відбувається  

неефективне управління державою, знищення, як політично так і економічно, 

населення держави, люди незахищені, оскільки всі гілки влади узурповані 

однією групою людей, які постійно збагачуються». Зазначив, що 03.03.2018р. 

штурмом було розігнано наметове містечко  під Верховною Радою України  та 

звернувся з вимогою до депутатів включити до порядку денного сесії питання 

про підтримку звернення щодо засудження штурму наметового містечка  та 

звернення щодо добровільного оголошення заяви про відставку Президента 

України. 

Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що відповідно до 

Регламенту районної ради пропозиції до проекту порядку денного сесії 

вносяться головою районної ради, постійними комісіями, депутатськими 

фракціями, депутатами районної ради, головою районної державної адміністрації 

та громадськістю шляхом подання електронної петиції - щодо питань, які 

належать до повноважень районної ради,  не пізніше, як за двадцять п’ять 

робочих днів до відкриття сесії.  Наголосив на тому, що пропозиція від 

громадськості надійшла лише зараз. Запитав депутатів чи бажає хтось із них 

внести ці питання до порядку денного.  

Білецький О.М., депутат районної ради, запропонував включити до 

порядку денного питання про підтримку звернення щодо засудження штурму 

наметового містечка  та звернення щодо добровільного оголошення заяви про 

відставку Президента України, а також щодо обговорення добудови Коднянської 

школи, питання звіту керівника КУ «Територіальне стоматологічне об’єднання» 

Житомирської районної ради Нижника В.Т. та обговорення ефективності 

використання майна територіальних громад Житомирського району  і 

обговорення кадрових питань Житомирської районної ради. 

 

Головуючим поставлено на голосування питання включення до порядку 

денного пропозицій у порядку їх внесення. 

 

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного 

звернення щодо засудження штурму наметового містечка: 

«За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Котвицький С.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 6 (Вербило Л.В., Гречко А.К., Козел В.В., Парфентієва Т.М., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 
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 Результати поіменного голосування додаються. 

 

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного 

пленарного засідання 17 сесії районної ради звернення щодо добровільного 

оголошення заяви про відставку Президента України: 

«За» - 11 (Білецький О.М., Гребенюк М.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель 

Г.М., Котвицький С.В., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук 

А.Л., Приставський М.М., Шахова О.П.) 

«Проти» - 1 (Фещук Л.П.) 

«Утримались» - 20 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гречко А.К., Гребенюк О.П., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Нижник В.Т., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

      За результатами поіменного голосування рішення не прийнято.  Пропозиція 

вважається відхиленою. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного 

пленарного засідання 17 сесії районної ради питання обговорення добудови 

Коднянської школи: 

«За» - 22 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Гребенюк М.М., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Приставський 

М.М., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 10 (Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Кліменко В.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Томілкіна В.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів. 

 Результати поіменного голосування додаються. 

 

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного 

пленарного засідання 17 сесії районної ради питання звіту керівника КУ «ТСО» 

Житомирської районної ради Нижника В.Т.: 

«За» - 17 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Гребенюк М.М., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Котвицький С.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Приставський М.М., Станіславов О.В.,  Фещук Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 3 (Гребенюк О.П., Кліменко В.М., Лихотворик А.П.). 
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«Утримались» - 12 (Голік Т.І., Гречко А.К., Журавель Г.М., Крутій С.Г., 

Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято.  

Пропозиція вважається відхиленою. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного 

пленарного засідання 17 сесії районної ради питання обговорення ефективності 

використання майна територіальних громад Житомирського району: 

«За» - 14 (Білецький О.М., Гребенюк М.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель 

Г.М., Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Оржехівський В.М.,  Приставський М.М., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.) 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 18 (Вербило Л.В., Голік Т. І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Кліменко В.М., 

Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято.  

Пропозиція вважається відхиленою. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного 

пленарного засідання 17 сесії районної ради питання обговорення кадрових 

питань Житомирської районної ради: 

«За» - 12 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Гребенюк М.М., Давидов А.В., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М., Козел В.В., Котвицький С.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Приставський М.М., Шахова О.П.) 

«Проти» - 1 (Кліменко В.М.) 

«Утримались» - 18 (Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Назарчук 

А.Л., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О.,Фещук Л.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Нижник В.Т.). 

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято.  

Пропозиція вважається відхиленою. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  наступний порядок денний пленарного засідання 17 

сесії з урахуванням доповнень: 
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1. Про звернення щодо засудження штурму наметового містечка. 

          Інформує: Котвицький Віктор Борисович - громадянин України, 

активіст 

 

2. Інформація Житомирської районної територіальної виборчої комісії про 

заміщення депутата районної ради замість вибулого та визнання його 

повноважень. 

                 Інформує: Бондарчук Тетяна Павлівна  – голова районної 

                                   виборчої комісії 

                       

3. Про інформацію керівника Житомирської місцевої прокуратури про 

результати діяльності на території  Житомирського району. 

            Інформує: Грабович Андрій Богданович – керівник   

                                   Житомирської місцевої прокуратури 

 

4. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки  земельної ділянки водного фонду, яка надається в оренду фізичній особі 

Макаренку С.О., загальною площею 10,3030 га на території Глибочицької 

сільської ради Житомирського району.  

            Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                               постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                               комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

5. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки  земельної ділянки, загальною площею 6,5468га, яка надається в оренду 

ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території Ліщинської 

сільської ради. 

              Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

6. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки, загальною площею 1,3864 га, яка надається в оренду 

ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території Ліщинської 

сільської ради. 

              Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

7. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 4,1174 га,  яка надається 

в оренду ФГ «Василівське-2005» для ведення фермерського господарства на 

території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового                                  

комплексу, земельних відносин  та  екології 
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8. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 42,6333 га,  яка 

надається в оренду Вручинському В.І. для ведення фермерського господарства 

на території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

  

9. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га,  яка 

надається в оренду Вручинському В.І. для ведення фермерського господарства  

на території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

10. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної адміністрації 

на 2018-2020 роки. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - начальник  

                   управління агропромислового розвитку РДА 

 

11. Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - начальник  

                   управління агропромислового розвитку РДА 

 

12. Про хід виконання Комплексної програми  профілактики злочинності у 

Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

           Інформує: Огірчук Юрій Валентинович – головний спеціаліст 

організаційного відділу апарату РДА 

                              

13. Про затвердження Положення про порядок використання шкільних 

автобусів. 

           Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

                             освіти РДА 

 

14. Про затвердження районної Програми забезпечення мобілізаційної 

підготовки    Житомирського району на 2018 рік.  

                 Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор     

                                   загального відділу апарату РДА 

                           

15. Про затвердження районної Програми  утриманя житлово-комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського району на 2018 

– 2020 роки. 

            Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту  
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                               населення РДА 

 

16. Про затвердження районної  Програми сприяння публічності та 

розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району на 

2018-2020рр. «Доступне казначейство». 

                Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна – начальник Управління  

                                   Державної Казначейської служби України  

                                   в Житомирському районі   

 

17. Про затвердження Програми фінансування видатків на компенсаційні 

виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним 

транспортом на приміських автобусних маршрутах загального користування у 

Житомирському районі на 2018 рік.  

               Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                                 праці та соціального захисту населення РДА 

 

18. Про затвердження  Програми зайнятості населення  Житомирського 

району  на 2018-2020 роки. 

             Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                               праці та соціального захисту населення РДА 

                    

19. Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки. 

           Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці  

                              та соціального захисту населення РДА 

 

20. Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам  на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор     

                  загального відділу апарату РДА 

 

21. Про  внесення   змін  до  районної Програми  по  забезпеченню  

здійснення  Житомирською райдержадміністрацією  повноважень, визначених  

законами  України  та  делегованих Житомирською  районною  радою  на  2018 -

2020 роки. 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович – начальник центру надання 

адміністративних послуг РДА 

22. Про внесення змін до районної Програми стимулювання населення, 

ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

           Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                              комунального господарства   та  цивільного захисту  

                              населення РДА 
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23.  Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства   та  цивільного захисту  

                             населення РДА 

 

24. Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної культури і 

спорту на 2017 – 2021 роки.  

         Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах  

                           сім’ї, молоді та спорту РДА 

 

25. Про внесення змін до рішення 15 сесії районної ради 7 скликання  від 

22.12.2017р.№519 «Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 

2018 році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки». 

            Інформує: Білецький Олег Миколайович – депутат  районної ради  

 

26. Про скасування рішення 8 сесії 7 скликання  від 15.12.2016р. «Про 

бюджет участі  (громадський бюджет) у Житомирському районі». 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – депутат  районної ради 

 

27.  Про використання революційного прапора Організації українських 

націоналістів  на території  Житомирського району. 

        Інформує: Рожко Віталій Олександрович – депутат районної ради 

 

28. Про кількісний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

29. Про персональний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

30. Про обрання заступника голови  Житомирської районної ради.  

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

31. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2017 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                                управління фінансів РДА  

 

32. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів РДА 

 

33. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  
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                                 управління фінансів РДА 

 

34. Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги»  Житомирської районної ради. 

             Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунальної установи «Центр первинної медико- 

                              санітарної допомоги» Житомирської районної ради  

 

35. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік».  

Інформує: Собко Тарас Дмитрович -  головний лікар комунальної  

                   установи «Центральна районна лікарня»  

                   Житомирської районної ради 

 

 

36. Про передачу прав засновника закладів освіти Оліївській   сільській  раді 

ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

37. Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Оліївській  

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

38. Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я 

Оліївській  сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

39. Про передачу майна  Оліївській сільській раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

40. Про передачу прав засновника закладів освіти Глибочицькій   сільській  

раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  
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                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

41. Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Глибочицькій   

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

42. Щодо звернення Житомирської міської ради. 

             Інформує: Садовська Світлана Олександрівна –начальник відділу з  

                                юридичних питань, кадрового забезпечення та  

                                комунальної власності виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

43. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

                    

44. Про втрату чинності угод між районною та сільськими радами. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

45. Про затвердження Меморандуму про співпрацю щодо формування  

мережі інклюзивно-ресурсних центрів. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

46.  Про надання погодження Новогуйвинській селищній раді на 

розширення меж та розроблення проекту землеустрою  щодо  встановлення 

(зміни)  меж  населеного  пункту смт.Гуйва Новогуйвинської селищної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

47. Про надання дозволу на встановлення вивіски. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

48.  Про оголошення в місцях масового розмноження та вирощування 

потомства дикими тваринами «сезону тиші». 

             Інформує: Карчевський Руслан Анатолійович – директор  

                               ДП «Житомирське лісове господарство»,  



12 

 

                              депутат районної ради  

 

49. Про внесення змін до складу президії районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

50.  Про внесення змін до складу постійних комісій районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

51. Про внесення змін до Положення про матеріальне заохочення 

працівників виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради. 

               Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                                  виконавчого апарату районної ради 

 

52. Про встановлення надбавки за вислугу років заступнику голови 

районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

53. Про умови оплати праці заступника голови районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

54. Про звернення Державної служби  геології та надр України щодо 

надання погодження на отримання Приватним підприємством «Торговий дім 

«Бетон» спеціального дозволу дозволу на користування надрами з метою 

геологічного вивчення  родовищ пісків Левківського-2 родовища, що 

знаходиться  у Житомирському районі Житомирської області. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

55. Щодо плану-графіку  звітності керівників комунальних підприємств, 

установ та закладів Житомирської районної ради на сесіях районної ради у 2018 

році. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

56. Про звернення до Служби безпеки України щодо незаконного 

розпорядження землями на територіях Вересівської та Миролюбівської 

сільських рад Житомирського району. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

57. Про затвердження передавального акту балансових рахунків, 

матеріальних цінностей та активів комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради до правонаступника – 

товариства з обмеженою відповідальністю «Редакція газети «ПРИМІСЬКЕ 

ЖИТТЯ». 

             Інформує: Юхимчук Сергій Миколайович – голова ліквідаційної  

                               комісії 

 



13 

 

58.  Про передачу витяжної лабораторної шафи з балансу  комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради на баланс комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради. 

          Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                            комунальної установи «Центр первинної медико-          

                            санітарної допомоги» районної ради 

 

59. Різне. 

 

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій 

С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1  (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Порядок денний затверджено. 

Результати поіменного голосування додаються. 

  

СЛУХАЛИ: Про  регламент роботи  пленарного засідання  17 сесії. 

                               Інформує: Крутій Сергій Григорович  - голова районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  пленарного засідання 17 

сесії районної ради: для презентації програм та внесення змін до бюджету - до 10 

хвилин  кожному доповідачу; з питання порядку денного щодо обрання 

заступника голови ради – за часом та процедурою, визначеними лічильною 

комісією, з інших питань – до 5 хвилин кожному доповідачу; для виступів, 

довідок,  пропозицій  та внесення поправок - до  3 хвилин; через дві години 

роботи сесії відповідно до Регламенту зробити перерву на 20 хвилин; інші 

перерви проводити за заявами депутатських фракцій, груп  та  позафракційних 

депутатів; після розгляду питань порядку денного надати слово бажаючим для 

внесення пропозицій, зауважень та оголошень. 

 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Котвицький С.В., 

Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук 

Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва 

Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Регламент засідання затверджено. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради,  проінформував, що 

відповідно до статті 70 Регламенту районної ради та статті 59 Закону України 

«Про місцеве самоврядування в Україні» рішення вважається прийнятим, якщо 

за нього проголосувала більшість від загального складу ради, а проект рішення 

або пропозиція, які не отримали необхідної кількості голосів на підтримку, 

вважається відхиленим. А також заявив про наявний у нього  конфлікт інтересів 

при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного бюджету 

на 2018 рік» та «Про внесення змін до Положення про матеріальне заохочення 

працівників виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради», оскільки вони передбачають видатки на утримання виконавчого 

апарату районної ради, який він очолює та в якому працює. 

       Рєбдєв Я А., депутат раойнної ради, який заявив про наявний конфлікт у 

нього інтересів при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2018 рік» та «Про внесення змін до Положення про 

матеріальне заохочення працівників виконавчого апарату районної ради та умов 

оплати праці голови районної ради», оскільки вони передбачають видатки на 

утримання виконавчого апарату районної ради, в якому він працює. 

       Уницький С.О., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2018 рік» та «Про внесення змін до Положення про 

матеріальне заохочення працівників виконавчого апарату районної ради та умов 

оплати праці голови районної ради», оскільки вони передбачають видатки на 

утримання виконавчого апарату районної ради, в якому він працює.  

        Голік Т.І., депутат районної ради, яка заявила про наявний у неї конфлікт 

інтересів розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до районного 

бюджету на 2018 рік» та «Про внесення змін до Положення про матеріальне 

заохочення працівників виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці 

голови районної ради», оскільки вони передбачають видатки на утримання 

виконавчого апарату районної ради, в якому вона працює. 

      Рожко В.О., депутат районної ради, який заявив про наявний у нього 

конфлікт інтересів при розгляді питань порядку денного «Про внесення змін до 

районного бюджету на 2018 рік» та «Про внесення змін до Положення про 

матеріальне заохочення працівників виконавчого апарату районної ради та умов 

оплати праці голови районної ради», оскільки вони передбачають видатки на 

утримання виконавчого апарату районної ради, в якому працює його сестра 

Садовська С.О. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до порядку денного. 

         Крутій С.Г., голова районної ради, запропонував  у зв’язку зі службовими 

обставинами у прокурора перенести розгляд питання «Про інформацію 

керівника Житомирської місцевої прокуратури про результати діяльності на 
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території  Житомирського району» та розглянути першим питанням  порядку 

денного звернення щодо засудження штурму наметового містечка. 

ВИРІШИЛИ: Змінити черговість розгляду питань порядку денного: 
1. Про звернення щодо засудження штурму наметового містечка. 

          Інформує: Котвицький Віктор Борисович - громадянин України, 

активіст 

 

2. Інформація Житомирської районної територіальної виборчої комісії про 

заміщення депутата районної ради замість вибулого та визнання його 

повноважень. 

                 Інформує: Бондарчук Тетяна Павлівна  – голова районної 

                                   виборчої комісії 

                       

3. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки  земельної ділянки водного фонду, яка надається в оренду фізичній особі 

Макаренку С.О., загальною площею 10,3030 га на території Глибочицької 

сільської ради Житомирського району.  

            Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                               постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                               комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

4. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки  земельної ділянки, загальною площею 6,5468га, яка надається в оренду 

ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території Ліщинської 

сільської ради. 

              Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

5. Про затвердження технічної документації з нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки, загальною площею 1,3864 га, яка надається в оренду 

ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території Ліщинської 

сільської ради. 

              Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

 

 

6. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 4,1174 га,  яка надається 

в оренду ФГ «Василівське-2005» для ведення фермерського господарства на 

території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового                                  

комплексу, земельних відносин  та  екології 
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7. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 42,6333 га,  яка 

надається в оренду Вручинському В.І. для ведення фермерського господарства 

на території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

  

8. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га,  яка 

надається в оренду Вручинському В.І. для ведення фермерського господарства  

на території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

 

9. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної адміністрації 

на 2018-2020 роки. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - начальник  

                   управління агропромислового розвитку РДА 

 

10. Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - начальник  

                   управління агропромислового розвитку РДА 

 

11. Про хід виконання Комплексної програми  профілактики злочинності у 

Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

           Інформує: Огірчук Юрій Валентинович – головний спеціаліст 

організаційного відділу апарату РДА 

                              

12. Про затвердження Положення про порядок використання шкільних 

автобусів. 

           Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

                             освіти РДА 

 

 

 

 

13. Про затвердження районної Програми забезпечення мобілізаційної 

підготовки    Житомирського району на 2018 рік.  

                 Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор     

                                   загального відділу апарату РДА 
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14. Про затвердження районної Програми  утриманя житлово-комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського району на 2018 

– 2020 роки. 

            Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту  

                               населення РДА 

 

15. Про затвердження районної  Програми сприяння публічності та 

розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району на 

2018-2020рр. «Доступне казначейство». 

                Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна – начальник Управління  

                                   Державної Казначейської служби України  

                                   в Житомирському районі   

 

16. Про затвердження Програми фінансування видатків на компенсаційні 

виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним 

транспортом на приміських автобусних маршрутах загального користування у 

Житомирському районі на 2018 рік.  

               Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                                 праці та соціального захисту населення РДА 

 

17. Про затвердження  Програми зайнятості населення  Житомирського 

району  на 2018-2020 роки. 

             Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                               праці та соціального захисту населення РДА 

                    

18. Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки. 

           Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці  

                              та соціального захисту населення РДА 

 

19. Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам  на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор     

                  загального відділу апарату РДА 

 

 

 

 

20. Про  внесення   змін  до  районної Програми  по  забезпеченню  

здійснення  Житомирською райдержадміністрацією  повноважень, визначених  

законами  України  та  делегованих Житомирською  районною  радою  на  2018 -

2020 роки. 
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Інформує: Палій Ігор Анатолійович – начальник центру надання 

адміністративних послуг РДА 

21. Про внесення змін до районної Програми стимулювання населення, 

ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

           Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                              комунального господарства   та  цивільного захисту  

                              населення РДА 

 

22.  Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства   та  цивільного захисту  

                             населення РДА 

 

23. Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної культури і 

спорту на 2017 – 2021 роки.  

         Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах  

                           сім’ї, молоді та спорту РДА 

 

24. Про внесення змін до рішення 15 сесії районної ради 7 скликання  від 

22.12.2017р.№519 «Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 

2018 році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки». 

            Інформує: Білецький Олег Миколайович – депутат  районної ради  

 

25. Про скасування рішення 8 сесії 7 скликання  від 15.12.2016р. «Про 

бюджет участі  (громадський бюджет) у Житомирському районі». 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – депутат  районної ради 

 

26.  Про використання революційного прапора Організації українських 

націоналістів  на території  Житомирського району. 

        Інформує: Рожко Віталій Олександрович – депутат районної ради 

 

27. Про кількісний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

 

 

28. Про персональний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

29. Про обрання заступника голови  Житомирської районної ради.  
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               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

30. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2017 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                                управління фінансів РДА  

 

31. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів РДА 

 

32. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів РДА 

 

33. Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги»  Житомирської районної ради. 

             Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунальної установи «Центр первинної медико- 

                              санітарної допомоги» Житомирської районної ради  

 

34. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік».  

Інформує: Собко Тарас Дмитрович -  головний лікар комунальної  

                   установи «Центральна районна лікарня»  

                   Житомирської районної ради 

 

35. Про передачу прав засновника закладів освіти Оліївській   сільській  раді 

ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

36. Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Оліївській  

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

37. Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я 

Оліївській  сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  
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                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

38. Про передачу майна  Оліївській сільській раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

39. Про передачу прав засновника закладів освіти Глибочицькій   сільській  

раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

40. Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Глибочицькій   

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

41. Щодо звернення Житомирської міської ради. 

             Інформує: Садовська Світлана Олександрівна –начальник відділу з  

                                юридичних питань, кадрового забезпечення та  

                                комунальної власності виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

42. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

                    

43. Про втрату чинності угод між районною та сільськими радами. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

44. Про затвердження Меморандуму про співпрацю щодо формування  

мережі інклюзивно-ресурсних центрів. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

45.  Про надання погодження Новогуйвинській селищній раді на 

розширення меж та розроблення проекту землеустрою  щодо  встановлення 

(зміни)  меж  населеного  пункту смт.Гуйва Новогуйвинської селищної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 
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46. Про надання дозволу на встановлення вивіски. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

47.  Про оголошення в місцях масового розмноження та вирощування 

потомства дикими тваринами «сезону тиші». 

             Інформує: Карчевський Руслан Анатолійович – директор  

                               ДП «Житомирське лісове господарство»,  

                              депутат районної ради  

 

48. Про внесення змін до складу президії районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

49.  Про внесення змін до складу постійних комісій районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

50. Про внесення змін до Положення про матеріальне заохочення 

працівників виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради. 

               Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                                  виконавчого апарату районної ради 

 

51. Про встановлення надбавки за вислугу років заступнику голови 

районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

52. Про умови оплати праці заступника голови районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

53. Про звернення Державної служби  геології та надр України щодо 

надання погодження на отримання Приватним підприємством «Торговий дім 

«Бетон» спеціального дозволу дозволу на користування надрами з метою 

геологічного вивчення  родовищ пісків Левківського-2 родовища, що 

знаходиться  у Житомирському районі Житомирської області. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

 

 

 

 

54. Щодо плану-графіку  звітності керівників комунальних підприємств, 

установ та закладів Житомирської районної ради на сесіях районної ради у 2018 

році. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 
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55. Про звернення до Служби безпеки України щодо незаконного 

розпорядження землями на територіях Вересівської та Миролюбівської 

сільських рад Житомирського району. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

56. Про затвердження передавального акту балансових рахунків, 

матеріальних цінностей та активів комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради до правонаступника – 

товариства з обмеженою відповідальністю «Редакція газети «ПРИМІСЬКЕ 

ЖИТТЯ». 

             Інформує: Юхимчук Сергій Миколайович – голова ліквідаційної  

                               комісії 

 

57.  Про передачу витяжної лабораторної шафи з балансу  комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради на баланс комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради. 

          Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                            комунальної установи «Центр первинної медико-          

                            санітарної допомоги» районної ради 

 

58. Різне. 

 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 30 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Котвицький С.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Гребенюк О.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Білецький О.М.). 

Порядок денний затверджено. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про звернення щодо засудження штурму наметового містечка. 

          Інформує: Котвицький В. Б.- громадянин України, активіст 

Зачитав текст звернення. 

ВИСТУПИЛИ: Рожко В.О., депутат районної ради, зазначив, що це звернення 

необхідно відкорегувати. 

ВИРІШИЛИ: Звернутися до  Верховної Ради України, Президента України, 

Генеральної прокуратури України  та  Міністерства внутрішніх справ України  

щодо засудження штурму наметового містечка від Верховною Радою України 3 
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березня 2018 року, доручити голові районної ради Крутію С.Г. підписати дане 

звернення та направити його адресатам. 

(Рішення № 556 та звернення  додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Котвицький С.В., Мусійчук Р.М., Приставський М.М 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Оржехівський В.М.,  

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 6 (Вербило Л.В., Гречко А.К., Карчевський Р.А., Нижник В.Т. 

Парфентієва Т.М., Станіславов О.В.)  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

2. СЛУХАЛИ: Інформація Житомирської районної територіальної виборчої 

комісії про заміщення депутатів замість вибулих та визнання їх повноважень. 

         Інформує: Бондарчук Тетяна Павлівна – голова Житомирської районної 

територіальної виборчої комісії 

Повідомила, що у зв’язку з припиненням повноважень депутата 

районної ради від партії "БПП "Солідарність" Л.О.Нечипорук у зв'язку з 

обранням її депутатом Глибочицької ОТГ, вважати обраним депутатом 

Житомирської районної ради сьомого скликання від ПАРТІЇ «БЛОК ПЕТРА 

ПОРОШЕНКА «СОЛІДАРНІСТЬ» - Литвиненко Аллу Володимирівну, яка є 

наступною у виборчому списку. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію Житомирської районної територіальної виборчої 

комісії про заміщення депутата замість вибулого та визнання повноважень 

депутата районної ради Литвиненко Алли Володимирівни взяти до відома. 

       За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Депутати оплесками привітали Литвиненко А.В.  

Голова районної ради Крутій С.Г. вручив Литвиненко А.В. посвідчення та 

нагрудний знак депутата районної ради. 
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Для  участі  у  роботі сесії зареєструвався депутат районної ради 

Литвиненко А.В. 

Головуючим оголошено про те, що у роботі пленарного засідання 17 сесії 

районної ради 7 скликання  беруть участь 33 депутати із 36. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки водного фонду, яка надається в оренду 

фізичній особі Макаренку С.О., загальною площею 10,3030 га на території 

Глибочицької сільської ради Житомирського району.  

            Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                               постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                               комплексу, земельних відносин  та  екології 

     Зазначив, що комісією було рекомендовано розмір орендної плати на рівні 

10%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію з нормативної грошової 

оцінки  земельної ділянки водного фонду, яка надається в оренду фізичній особі 

Макаренку С.О., загальною площею 10,3030 га на території Глибочицької 

сільської ради та рекомендувати Головному управлінню Держгеокадастру у 

Житомирській області  при укладенні договору оренди встановити орендну 

плату  у розмірі  10 %  від нормативної  грошової оцінки  даної земельної 

ділянки. 

(Рішення № 557 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 30 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій 

С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Назарчук 

А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 3 (Котвицький С.В., Мусійчук Р.М., Приставський М.М.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 6,5468 га, яка надається 

в оренду ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території 

Ліщинської сільської ради. 

              Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                комплексу, земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що комісією було рекомендовано розмір орендної плати на рівні 

3%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію з нормативної грошової 

оцінки  земельної ділянки, загальною площею 6,5468га, яка надається в оренду 

ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території Ліщинської 
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сільської ради та рекомендувати Житомирській обласній державній адміністрації 

при укладенні договору оренди встановити орендну плату  у розмірі  3 %  від 

нормативної  грошової оцінки  даної земельної ділянки. 

(Рішення № 558 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 29  (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 4 (Котвицький С.В., Мусійчук Р.М., Гребенюк О.П., Журавель 

Г.М..) 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації з нормативної 

грошової оцінки земельної ділянки, загальною площею 1,3864 га, яка надається в 

оренду ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території 

Ліщинської сільської ради. 

              Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що комісією було рекомендовано розмір орендної плати на рівні 

3%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію з нормативної грошової 

оцінки  земельної ділянки, загальною площею 1,3864 га, яка надається в оренду 

ПАТ «Житомирський комбінат силікатних виробів» на території Ліщинської 

сільської ради та рекомендувати Житомирській обласній державній адміністрації 

при укладенні договору оренди встановити орендну плату у розмірі  3 %  від 

нормативної  грошової оцінки  даної земельної ділянки. 

(Рішення № 559 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 29  (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» -  4  (Котвицький С.В.,  Мусійчук Р.М.,  Гребенюк О.П.,  

Журавель Г.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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6. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 4,1174 га,  

яка надається в оренду ФГ «Василівське-2005» для ведення фермерського 

господарства на території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                  постійної комісії з питань розвитку агропромислового                                 

                                  комплексу, земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що комісією було рекомендовано розмір орендної плати на рівні 

3%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 4,1174 га,  яка надається 

в оренду ФГ «Василівське-2005» для ведення фермерського господарства на 

території Сінгурівської сільської ради та рекомендувати Головному управлінню 

Держгеокадастру у Житомирській області при укладенні договору оренди 

встановити орендну плату  у розмірі  3 %  від нормативної  грошової оцінки  

даної земельної ділянки. 

(Рішення № 560 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 27 ( Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., 

Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел 

В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Білецький О.М.). 

«Утримались» - 5 (Котвицький С.В., Мусійчук Р.М., Гребенюк О.П., 

Парфентієва Т.М., Литвиненко А.В.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 42,6333 га,  

яка надається в оренду Вручинському В.І. для ведення фермерського 

господарства на території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                 постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                 комплексу, земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що комісією було рекомендовано розмір орендної плати на рівні 

3%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 42,6333 га,  яка 

надається в оренду Вручинському В.І.  для ведення фермерського господарства 

на території Сінгурівської сільської ради та враховуючи майже 100%-ве 

заліснення земельних ділянок рекомендувати Головному управлінню 

Держгеокадастру у Житомирській області при укладенні договору оренди 
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встановити орендну плату  у розмірі  3 %  від нормативної  грошової оцінки  

даної земельної ділянки. 

(Рішення № 561 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 2 (Котвицький С.В., Приставський М.М.) 

«Утримались» - 4 (Мусійчук Р.М., Гребенюк О.П., Парфентієва Т.М., 

Литвиненко А.В.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації по визначенню 

нормативної грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га,  

яка надається в оренду Вручинському В.І. для ведення фермерського 

господарства  на території Сінгурівської сільської ради. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - голова  

                                   постійної комісії з питань розвитку агропромислового  

                                   комплексу, земельних відносин  та  екології 

Зазначив, що комісією було рекомендовано розмір орендної плати на рівні 

3%. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити технічну документацію по визначенню нормативної 

грошової оцінки  земельної ділянки, загальною площею 50,0000 га,  яка 

надається в оренду Вручинському В.І.  для ведення фермерського господарства 

на території Сінгурівської сільської ради та враховуючи майже 100%-ве 

заліснення земельних ділянок рекомендувати Головному управлінню 

Держгеокадастру у Житомирській області при укладенні договору оренди 

встановити орендну плату  у розмірі  3 %  від нормативної  грошової оцінки  

даної земельної ділянки. 

(Рішення № 562 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Приставський М.М.). 

«Утримались» - 5 (Гребенюк О.П., Котвицький С.В., Мусійчук Р.М., 

Парфентієва Т.М., Литвиненко А.В.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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9. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - начальник  

                   управління агропромислового розвитку РДА 

ВИРІШИЛИ:Внести зміни до Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та Житомирської районної державної адміністрації 

на 2018-2020 роки. 

(Рішення № 563 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій 

С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук 

Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва 

Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 ( Котвицький С.В.) 

.«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми стабілізації і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Оржехівський Володимир Миколайович  - начальник  

                   управління агропромислового розвитку РДА 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи ці зміни 

стосуються тих коштів, про котрі йшла мова на президії. 

       Оржехівський В.М., депутат районної ради, начальник управління 

агропромислового розвитку РДА, відповів, що ні. Повідомив, що цим проектом 

рішення пропонується виключити певні пункти з програми, оскільки вони не 

були реалізовані і під які не виділялись кошти. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Програми стабілізації і розвитку 

агропромислового комплексу Житомирського району на 2016-2020 роки. 

(Рішення № 564 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов 

О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Литвиненко А.В., Приставський М.М.). 
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«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Комплексної програми  профілактики 

злочинності у Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

           Інформує: Огірчук Юрій Валентинович – головний спеціаліст 

                              організаційного відділу апарату РДА – текст інформації  

                              додається до протоклу. 

ВИРІШИЛИ: Взяти до відома інформацію про хід виконання Комплексної 

програми  профілактики злочинності у Житомирському районі на 2016-2020 рр. 

(Рішення № 565 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій 

С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Назарчук 

А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 ( Котвицький С.В., Мусійчук Р.М.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

   

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про порядок використання 

шкільних автобусів. 

           Інформує: Давиденко Світлана Олександрівна – начальник відділу  

                             освіти РДА 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Положення про порядок використання шкільних 

автобусів. 

(Рішення № 566  та Положення додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Котвицький С.В., Крутій 

С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук 

Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах 

В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -2 ( Загладько В.М., Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження районної Програми забезпечення 

мобілізаційної підготовки    Житомирського району на 2018 рік.  

                 Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор     
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                                   загального відділу апарату РДА 

            ВИРІШИЛИ: Завтердити районну Програму забезпечення мобілізаційної 

підготовки    Житомирського району на 2018 рік. 

(Рішення № 567 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 31 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Гречко А.К., 

Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -2 (Білецький О.М.. Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

             

14. СЛУХАЛИ: Про затвердження районної Програми  утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018 – 2020 роки. 

            Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                               комунального господарства   та  цивільного захисту  

                               населення РДА 

ВИРІШИЛИ: Затвердити районну Програму  утримання житлово-комунального 

господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського району на 2018 

– 2020 роки. 

(Рішення № 568 та Програма додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., , Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Томілкіна В.П.). 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження районної  Програми сприяння публічності 

та розвитку казначейського обслуговування на території Житомирського району 

на 2018-2020рр. «Доступне казначейство». 

                Інформує: Соловйова Олена Рудольфівна – начальник Управління  

                                   Державної Казначейської служби України  

                                   в Житомирському районі   
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ВИРІШИЛИ: Затвердити районну  Програму сприяння публічності та розвитку 

казначейського обслуговування на території Житомирського району на 2018-

2020рр. «Доступне казначейство». 

(Рішення № 569 та Програма додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко 

В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0.  

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.).  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми фінансування видатків на 

компенсаційні виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян 

автомобільним транспортом на приміських автобусних маршрутах загального 

користування у Житомирському районі на 2018 рік.  

               Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                                 праці та соціального захисту населення РДА 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Програму фінансування видатків на компенсаційні 

виплати за пільговий проїзд окремих категорій громадян автомобільним 

транспортом на приміських автобусних маршрутах загального користування у 

Житомирському районі на 2018 рік. 

(Рішення № 570 та Програма додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 30 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Литвиненко 

А.В., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Гребенюк О.П., Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

17. СЛУХАЛИ: Про затвердження  Програми зайнятості населення  

Житомирського району  на 2018-2020 роки. 

             Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління  

                               праці та соціального захисту населення РДА 



32 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити  Програму зайнятості населення  Житомирського 

району  на 2018-2020 роки. 

(Рішення № 571 та Програма додаються).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій 

С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В.,  Медведюк О.В., Мусійчук 

Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва 

Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

  

18. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Заходів щодо реалізації Районної 

Програми соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної 

операції, військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування 

пам’яті загиблих на 2016-2018 роки. 

           Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці  

                              та соціального захисту населення РДА 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Заходів щодо реалізації Районної Програми 

соціальної підтримки сімей загиблих учасників антитерористичної операції, 

військовослужбовців і поранених учасників АТО та вшанування пам’яті 

загиблих на 2016-2018 роки. 

(Рішення № 572 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам  на 2017 -2018 роки. 

Інформує: Загоровський Володимир Миколайович – інспектор     

                  загального відділу апарату РДА 
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ВИРІШИЛИ: Внести зміни до  Програми надання шефської допомоги  

військовим частинам  на 2017 -2018 роки. 

(Рішення № 573 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

  «За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій 

С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В.,  Медведюк О.В., Мусійчук 

Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва 

Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про  внесення   змін  до  районної Програми  по  забезпеченню  

здійснення  Житомирською райдержадміністрацією  повноважень, визначених  

законами  України  та  делегованих Житомирською  районною  радою  на  2018 -

2020 роки. 

Інформує: Палій Ігор Анатолійович – начальник центру надання 

адміністративних послуг РДА 

ВИРІШИЛИ: Внести   зміни  до  районної Програми  по  забезпеченню  

здійснення  Житомирською райдержадміністрацією  повноважень, визначених  

законами  України  та  делегованих Житомирською  районною  радою  на  2018 -

2020 роки. 

(Рішення № 574 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

21. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми стимулювання 

населення, ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

           Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                              комунального господарства   та  цивільного захисту  
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                              населення РДА 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної Програми стимулювання населення, 

ОСББ, ЖБК Житомирського району щодо ефективного використання 

енергетичних ресурсів та енергозбереження на 2015-2018 роки. 

(Рішення № 575 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

22.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

          Інформує: Янєв Фелікс Вікторович - начальник відділу житлово- 

                             комунального господарства   та  цивільного захисту  

                             населення РДА 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., депутат районної ради,  зазначив що минулого 

року виділялись кошти на проведення експертизи якості ремонту доріг – кошти 

виділялись для того, щоб стимулювати підрядника виконувати роботи якісно. 

Наголосив на тому, що на даний час не видно якості виконаних рогбіт по 

ремонту доріг. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чому експертиза якості 

ремонту доріг не була проведена. 

Янєв Ф.В., начальник відділу житлово-комунального господарства   та  

цивільного захисту населення РДА, відповів, що два рази відбувалися електронні 

торги з вибору організації, яка проводитиме експертизу,  проте фірма, яка була 

рекомендована депутатом Білецьким О.М., не перемогла у торгах, а виграла 

інша, і вартість робіт з експертної оцінки стала більшою, і оскільки це був кінець 

бюджетного року, додаткові кошти не виділялись. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав Янєва Ф.В., чому він не 

сказав, що роботи будуть коштувати більше, аніж виділено коштів, а доповів про 

це лише Білецькому О.М. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, погодився з тим, що 

необхідно було це контролювати, і повідомив, що на наступній сесії будуть 

виділені кошти на ці цілі. 
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Дєньга В.А., депутат районної ради, повідомив, що минулого року робили 

дорогу у с.Глибочок - «зійшов сніг-з ним і дорога». Запитав куди звернутись з 

цього питання? 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, зазначив, що замовником 

цих робіт був облавтодор - туди і необхідно звертатися. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав про дорогу до Троянова. 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що  ці роботи були 

проведені за рахунок субвенції сільської ради, і вона контролює якість 

проведених робіт. 

Білецький О.М., депута районної ради, зазначив, що необхідно на цій сесії 

винайти можливість виділення коштів, бо, поки пройдуть торги – це буде ще 2 

місяці, а наступна сесія буде не раніше травня-червня. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної  Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання  комунальних, загального 

користування місцевого та державного значення автомобільних доріг у 

Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

(Рішення № 576 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Для участі у роботі  пленарного засідання 17 сесії зареєструвався ще 1 

депутат: Михайлов А.М. 

У роботі сесії бере участь 34 депутати. 

23. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми розвитку  фізичної 

культури і спорту на 2017 – 2021 роки.  

         Інформує: Мирна Інна Олексіївна – начальник сектору у справах  

                           сім’ї, молоді та спорту РДА 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав у чому суть 

внесення таких змін. 

Мирна І.О., начальник сектору у справах   сім’ї, молоді та спорту РДА, 

відповіла, що при прийнятті програми були закладені прогнозовані суми, і 

протягом року суми змінюються, оскільки сільські ради також виділяють кошти 

на розвиток спорту, і за рахунок депутатських коштів також відбувається 

збільшення планових призначень.  

Дєньга В.А., депутат районної ради, зазначив, що питання по ВФСТ 

«Колос» піднімається неодноразово, і запитав чому діти із с.Глибочок не 
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отримують ніякого спортивного розвитку. Запитав чи будуть там працювати 

якісь гуртки? 

Мирна І.О., начальник сектору у справах   сім’ї, молоді та спорту РДА, 

відповіла, що там працює гурток відділу освіти, але спортом «охоплено все 

село». 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав коли відділом 

перевірявся цей гурток? 

Мирна І.О., начальник сектору у справах   сім’ї, молоді та спорту РДА, 

відповіла, що оскільки це гурток відділу освіти, то і вони його перевіряють. 

Дєньга В.А., депутат районної ради, запитав скільки дітей відвудують цей 

гурток? 

Мирна І.О., начальник сектору у справах  сім’ї, молоді та спорту РДА, 

відповіла, що на даний момент такої інформації немає, але відділ її підготує. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав які організації є 

учасниками програми. 

Мирна І.О., начальник сектору у справах   сім’ї, молоді та спорту РДА, 

відповіла, що учасниками програми є:  КУ «Новогуйвинська КДЮСШ» 

Житомирської районної ради, ДЮСШ районної організації ВФСТ «Колос», 

районна організація ВФСТ «Колос»,  ДЮКФП «Орбіта», ДЮКВПК «Сатурн». 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав, яка з перелічених 

організацій збільшила кількість населених пунктів, в яких діти тотально зайняті 

спортом?  Зауважив, що у Глибочку ці організації як не проводили спортивних 

занять, так і не проводять, і у Троянові так само. 

Мирна І.О., начальник сектору у справах сім’ї, молоді та спорту РДА, 

відповіла, що у Глибочку, як і у Троянові є гуртки. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що він проживає у 

Троянові і там спортивні заняття не проводяться, а у нього є звернення більше 

ніж 50 осіб, які просять організувати будь-який спортивний гурток. Запитав 

скільки працівників працює  

Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що зараз мова йде про 

внесення змін до програми, а всі питання необхідно вирішувати у робочому 

порядку, у т.ч. вносячи свої пропозиції у формі депутатських звернень та 

запитів.  

В обговоренні також взяли участь: Котвицький С.В., депутат районної 

ради, та  Бойко В.В., голова районної організації ВФСТ «Колос». 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районної Програми розвитку  фізичної культури і 

спорту на 2017 – 2021 роки. 

(Рішення № 577 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 21 (Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Давидов А.В., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М.,  Крутій С.Г., Лихотворик 

А.П., Михайлов А.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П.). 

«Проти» - 1 (Котвицький С.В.). 
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«Утримались» - 11 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Гребенюк М.М., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Парфентієва 

Т.М., Приставський М.М., Литвиненко А.В., Шахова О.П.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 15 сесії районної ради 7 

скликання  від 22.12.2017р.№519 «Про визначення розміру фінансових ресурсів 

на виконання у 2018 році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання 

депутатських повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки». 

            Інформує: Білецький Олег Миколайович – депутат  районної ради  

 Вніс пропозицію  внести зміни до розданого проекту рішення, збільшивши 

суму не до 30 тис. грн., а до 70-80 тис. грн. з цільовим їх спрямуванням - на 

матеріальні допомоги. Наголосив, що пропозиція виникла у зв’язку з 

численними зверненнями громадян про виділення коштів на операції, які 

коштують і 30,0 тис. грн. і  50,0 тис. грн. Зазначив, що кошти в бюджеті є і 

необхідно обмежити деякі видатки, і щоб депутати не використовували їх на свій 

піар. 

    Головуючим відповідно до Регламенту районної ради поставлено на 

голосування першу пропозицію, яку викладено у розданому депутатам проекті 

рішення: збільшити обсяг видатків до 30 тис. грн. на кожного депутата. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 15 сесії районної ради 7 скликання  від 

22.12.2017р.№519 «Про визначення розміру фінансових ресурсів на виконання у 

2018 році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки», збільшивши суму 

до 30 тис. грн. на кожного депутата районної ради». 

(Рішення № 578 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 27 (Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., Михайлов А.М., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., 

Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Білецький О.М.). 

«Утримались» - 5 (Вербило Л.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Котвицький С.В., 

Назарчук А.Л.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про скасування рішення 8 сесії 7 скликання  від 15.12.2016р. 

«Про бюджет участі  (громадський бюджет) у Житомирському районі». 

             Інформує: Стах Василь Миколайович – депутат  районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що вона 

була ініціатором цього рішення і не розуміє чому воно не спрацювало, і хто був 

за це відповідальний. 
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Котвицький С.В., депутат районної ради, відповів, що Парфентієва Т.М. 

була його ініціатором і вона повинна за нього відповідати. 

Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що коли прийняли 

рішення, то потім людина із апарату районної ради відповідає за те, щоб це 

рішення було виконане, і  запитала знову:  «Хто був відповідальний за 

виконання цього рішення?» 

 Стах В.М., депутат районної ради, зазначив, що цей проект дуже важко 

приймався, і частина повноважень депутатів районної ради була делегована 

Координаційній раді, яка мала бути утворена розпорядженням і мала би 

працювати. Наголосив на тому, що такі проекти успішно реалізовуються у 

базових органах місцевого самоврядування: там де є рівні умови для всіх 

жителів. Сказав, що проект не спрацював тому (це передбачали ще коли 

ухвалювали його), що не могли передбачити систему розподілу коштів, оскільки 

одна справа, коли люди мають електронний зв’язок і можуть проголосувати, а 

інше - різна кількість проживаючих у населених пунктах: потрібно було 

передбачати пропорцію від кількості голосування за ту чи іншу пропозицію. 

Повідомив, що був запрошений до центру місцевого самоврядування, де 

Невремержицький В.І. зазначив, що такий проект в межах району і області 

об’єктивно реалізувати не можливо. 

 Парфентієва Т.М., депутат районної ради, зазначила, що районна рада 

приймає рішення і є людина, яка має відповідати за їх виконання. Зауважила, що 

депутат не може додводити це до кінця. Наголосила, що рішення підписав 

голова, але далі є відповідальна людина, яка мала б це реалізувати. «Ми даємо 

доручення тим людям, які отримують з бюджету заробітну плату і вони мають 

над цим працювати далі», - зазначила виступаюча. 

Стах В.М., депутат районної ради, повідомив, що такий проект зараз може 

працювати в ОТГ, оскільки вони більш-менш є рівномірними. 

ВИРІШИЛИ: Скасувати рішення 8 сесії 7 скликання  від 15.12.2016р. «Про 

бюджет участі  (громадський бюджет) у Житомирському районі». 

(Рішення № 579 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 21 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М.,  Медведюк О.В., Попов В.Г., Рєбдєв 

Я.А., Рожко В.О., Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Гречко А.К.). 

«Утримались» - 11 (Вербило Л.В., Гребенюк М.М., Карчевський Р.А., 

Котвицький С.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Приставський М.М., 

Литвиненко А.В., Станіславов О.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про використання революційного прапора Організації 

українських націоналістів  на території  Житомирського району. 

        Інформує: Рожко Віталій Олександрович – депутат районної ради 
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ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що депутати 

обласної ради прийняли таке саме рішення, що шість свят відзначатиметься в 

області і всі райони вирішили продублювати таке рішення.  

 Білецький О.М., депутат районної ради, запитав чия це ініціатива: 

громадян чи політичних сил? 

 Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що це ініціатива громадян. 

 Давидов А.В., депутат районної ради, зазначив, що є один державний 

прапор, який вивішується на всі свята на всіх приміщеннях, у т.ч. і 

адмінбудівлях; є державний гімн, державний герб – це символи України, які 

затверджені Конституцією. «Завтра може опозиційний блок може вирішити 

вивішувати прапор колишнього радянського союзу, і ми будемо всі у «флагах»? 

Є один державний прапор, який повинен домінувати кругом і все», - наголосив 

виступаючий. 

 Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи ми приймаєм це 

рішення на певний період часу чи один раз прийняли і  «вивішуємо поки не 

скасуємо»? 

  Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що ні, але ми всеодно 

будемо виконувати рішення облради. 

 Білецький О.М., депутат районної ради, зазначив, що ми окремий орган і 

як ми можемо виконувати рішення облради. 

 Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що у рішенні обласної ради 

зазначено: «на всіх установах Житомирської області». Заначив, що він не 

заставляє Білецького О.М. голосувати. Сказав, що  це питання було внесено у 

порядок денний ще місяць тому і право кожного депутати підтримати його чи ні. 

 Голік Т.І., депутат районної ради, зазначила, що у радянські часи вся 

історія була поставлена «з ніг на голову», а цей прапор освячений кров’ю всіх 

тих, хто поліг у боротьбі за визволення України і за її незалежність, - тому «це 

наш прапор, прапор України, так само, як і державний прапор», і має бути поряд. 

ВИРІШИЛИ: Ухвалити рішення з даного питання та затвердити перелік дат, у 

які рекомендовано підняття революційного прапора ОУН. 

(Рішення № 580 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 23 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гречко А.К., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій 

С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Михайлов А.М.,  

Медведюк О.В., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Стах В.М., Уницький С.О., Фещук Л.П., 

Шахова О.П.). 

«Проти» - 2 (Білецький О.М., Давидов А.В.). 

«Утримались» - 8 (Гребенюк М.М., Карчевський Р.А., Кліменко В.М., Мусійчук 

Р.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Станіславов О.В.,  

Томілкіна В.П.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

27. СЛУХАЛИ: Про кількісний склад лічильної комісії для проведення таємного 

голосування. 
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               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

Проінформував, що відповідно до статті 44 Регламенту районної ради 

для проведення таємного голосування і встановлення його результатів з числа 

депутатів відкритим голосуванням обирається  лічильна комісія у кількості, що 

визначається радою. Президією районної ради було рекомендовано обрати 

лічильну комісію для проведення таємного голосування у кількості 7 депутатів. 

ВИСТУПИЛИ: Дєньга В.А., запитав чи  не вживав Білецький О.М. якихось дій, 

щоб відстояти чи не відстояти свої інтереси. «Якщо це так, то не має сенсу 

виносити це питання до рішення суду. Якщо  не було  звернення – то можна 

голосувати», - наголосив виступаючий. 

Білецький О.М., депутат районної ради, повідомив, що він подав до суду 

позов 02.03.2018р., оскільки в нього є позовна заява, зареєстрована у суді 

(показав її керуючому справами виконавчого апарату Подорожній Т.Л.). 

Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату, повідомила, 

що, наскільки їй відомо, відповідно до законодавства, позивач має особисто 

надіслати до відповідача позовну заяву, ще до відкритття провадження. 

Проінформувала депутатів про те, що станом на дату сесії до районної ради не 

надходили жодні документи з даних питань. 

 Давидов О.В., депутат районної ради, який  зауважив, що Білецьким О.М. 

подано до суду позовну заяву і, якщо він виграє суд, то ми будемо зобов’язані 

сплатити йому заробітну плату. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити кількісний склад  лічильної комісії у кількості 7 

депутатів. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» - 29 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський 

Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Гречко А.К.). 

«Утримались» - 3 (Дєньга В.А., Котвицький С.В., Мусійчук Р.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

28. СЛУХАЛИ: Про персональний склад лічильної комісії для проведення 

таємного голосування. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

Повідомив, що за рекомендацією Президії районної ради керівниками  

депутатських фракцій у районній раді внесено наступні пропозиції до складу 

лічильної комісії для таємного голосування та встановлення його результатів: від 

Всеукраїнського об’єднання «Батьківщина» - Білецький Олег Миколайович, від 

Всеукраїнського об’єднання «Свобода» - Рєбдєв Ярослав Анатолійович, від 

Блоку Петра Порошенка «Солідарність» - Парфентієва Тетяна Миколаївна, від  

Аграрної партії – Журавель Геннадій Миколайович, від Всеукраїнської 

Чорнобильської Народної Партії – Козел Василь Васильович, від Радикальної 
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партії Олега Ляшка – Гребенюк Микола Миколайович, від Опозиційного блоку – 

Кліменко Валерій Миколайович. 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В.,  депутат районної ради, відповідно до Закону 

України «Про запобігання корупції» та ст. 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт 

інтересів, оскільки обирається до органу районної ради та є депутатом районної 

ради. 

Білецький О.М., депутат районної ради, відповідно до Закону України 

«Про запобігання корупції» та ст. 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт 

інтересів, оскільки обирається до органу районної ради та є депутатом районної 

ради. 

Рєбдєв Я.А., депутат районної ради, відповідно до Закону України «Про 

запобігання корупції» та ст. 59-1 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт інтересів, оскільки 

обирається до органу районної ради та є депутатом районної ради. 

Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповідно до Закону України 

«Про запобігання корупції» та ст. 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» оголосила про наявний у неї можливий конфлікт 

інтересів, оскільки обирається до органу районної ради та є депутатом районної 

ради. 

Журавель Г.М., депутат районної ради, відповідно до Закону України «Про 

запобігання корупції» та ст. 59-1 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт інтересів, оскільки 

обирається до органу районної ради та є депутатом районної ради. 

Гребенюк М.М., депутат районної ради, відповідно до Закону України 

«Про запобігання корупції» та ст. 59-1 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт 

інтересів, оскільки обирається до органу районної ради та є депутатом районної 

ради. 

Кліменко В.М., депутат районної ради, відповідно до Закону України «Про 

запобігання корупції» та ст. 59-1 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні» оголосив про наявний у нього можливий конфлікт інтересів, оскільки 

обирається до органу районної ради та є депутатом районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Обрати персональний склад лічильної комісії для таємного 

голосування та встановлення його результатів у складі семи депутатів: 

1. Білецький О.М. 

2. Гребенюк М.М. 

3. Журавель Г.М. 

4. Кліменко В.М. 

5. Козел В.В. 

6. Парфентієва Т.М. 

7. Рєбдєв Я.А. 

  За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 32 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., 
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Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., Котвицький С.В., 

Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик А.П., Михайлов А.М., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Журавель Г.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Оржехівський В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

29. СЛУХАЛИ: Про обрання заступника голови  Житомирської районної ради.  

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що з метою 

проведення лічильною комісією організаційно-технічних заходів для підготовки 

таємного голосування, обрання голови, заступника голови та секретаря лічильної 

комісії, підготовки бюлетенів та скриньки для голосування оголошується 

перерва на 20 хвилин. 

 

          Оголошено перерву. 

 

Лічильною комісією у Малому залі засідань проведено перше 

організаційне засідання, на якому обрано голову, заступника голови та 

секретаря лічильної комісії. 

 

Після перерви. 

Засідання 17 сесії продовжується. 

 

 Проведено перереєстрацію депутатів. Участь у роботі сесії беруть 28 депутатів 

(список додається). 

 

СЛУХАЛИ: Рєбдєва Я.А., голову лічильної комісії про проведення 

організаційного засідання комісії, на якому  головою комісії обрано Рєбдєва 

Я.А., заступником голови комісії Журавля Г.М. та секретарем комісії 

Парфентієву Т.М. 

      Головуючий запитав чи будуть запитання, зауваження, заперечення щодо 

протоколу та роботи комісії. 

     Зауважень, заперечень, запитань не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити протокол №1 засідання лічильної комісії (додається). 

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Журавель Г.М., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Литвиненко А.В., Лихотворик 

А.П., Медведюк О.В., Михайлов А.М., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 Для участі у роботі сесії зареєструвались ще 5 депутатів: Вербило Л.В., 

Дєньга В.А., Котвицький С.В., Приставський М.М., Шахова О.П. 
 В роботі сесії беруть участь 33 депутати. 

 

СЛУХАЛИ: Крутія С.Г., голову районної ради, який відповідно до статті 55 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні»  вніс   пропозицію 

обрати  заступником  голови районної ради депутата районної ради Стаха Василя 

Миколайовича. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради,  розповів про свою 

біографію, трудову та громадську діяльність. 

      Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав, що Стах В.М. хотів би 

покращити, перебуваючи на даній посаді, і з якою  метою  він погодився на дану 

посаду. 

     Стах В.М., депутат районної ради,  відповів, що його метою є: служити 

українському народу, в даному випадку інтересам громади Житомирського 

району. Сказав, що заступник голови районної державної адміністрації (пізніше 

виправився за помилку: не «заступник голови районної державної адміністрації» 

а  «заступник голови районної ради») повинен бути комунікатором між усіма  

депутатами незалежного від того, яку політичну силу вони представляють, які в 

них політичні погляди, оскільки за кожним депутатом є виборці-жителі 

Житомирського району. 

     Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав як Стах В.М. голосував по 

питанню імпічмента Президента, тому, що він (Стах В.М.) є членом депутатської 

комісії і на кожному її засіданні робить слушні зауваження з приводу діяльності 

влади, критикує її.  

     Стах В.М., депутат районної ради,  відповів, що інформація про його 

голосування з даного питання є у відкритому доступі на сайті районної ради. 

Зазначив, що він був учасником двох майданів, і знає «хто і як сюди проходив, 

чого хоче суспільство, чого хочуть окремі політичні сили». 

     Білецький О.М., депутат районної ради, зазначив, що Стах В.М. і владу 

критикує, і переймається наповненням бюджету, та запитав як він голосував за 

продаж майна у минулому році за заниженою ціною. 

     Стах В.М., депутат районної ради,  відповів, що у грудні 2015 року, коли 

виносилось питання про дозвіл на реконструкцію того приміщення, про яке 

запитує Білецький О.М., виступав на комісії і зауважував, що, якщо буде надана 

згода і проведені роботи будуть не на 25% балансової вартості, а на 100%, то ми 

повинні будемо давати згоду на те, щоб та людина отримала першочергове право 

викупу, але тоді це приміщення ніхто не хотів викуплювати. Повідомив, що він 

консультувався в обласній раді, і там відповіли, що депутати можуть голосувати 

або ж не голосувати, але, якщо була надана згода на проведення реконструкції 

більш ніж на 25 %, то за рішенням суду людина матиме право на першочерговий 

викуп. 
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     Стах В.М., депутат районної ради, оголосив про  конфлікт інтересів, оскільки 

його кандидатура виноситься на голосування. 

 

      У процесі обговорення відбулося засідання лічильної комісії. 

 

      Рєбдєв Я.А., голова лічильної комісії, який оголосив протокол №2 засідання 

лічильної комісії та надав роз'яснення щодо часу, місця та  порядку проведення 

таємного голосування з питання порядку денного «Про обрання заступника 

голови  Житомирської районної ради». 

 

     Головуючий запитав чи будуть запитання, зауваження, заперечення щодо 

протоколу та роботи комісії. 

      Запитань, зауважень, заперечень не надходило. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити протокол №2 лічильної комісії (додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 33 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Журавель Г.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Михайлов А.М., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Литвиненко А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 Головуючим оголошено про перехід до  процедури таємного голосування   

про обрання заступника голови Житомирської районної ради. 

 

         Таємне голосування проходить у приміщенні Малого залу засідань 

районної ради. 

 

        Після завершення таємного голосування. 

 

СЛУХАЛИ: Рєбдєва Я.А., голову лічильної комісії, який оголосив протокол №3 

засідання лічильної комісії для проведення і встановлення результатів таємного 

голосування з питання про обрання заступника голови  Житомирської районної 

ради.  

      Відповідно до протоколу №3 засідання лічильної комісії до бюлетеня 

внесені наступні пропозиції:  

- Підтримую пропозицію щодо обрання заступником голови Житомирської 

районної ради 7 скликання Стаха Василя Миколайовича. 

- Не підтримую пропозицію щодо обрання заступником голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Стаха Василя Миколайовича. 

- Не підтримую жодної пропозиції.  
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 Виготовлено 36 бюлетенів для таємного голосування.  Видано 33 бюлетені 

для таємного голосування,  невикористаних бюлетенів – 3,  взяло участь у 

таємному голосуванні – 33 депутати.  

      Результати голосування: 

- Підтримую пропозицію щодо обрання заступником голови Житомирської 

районної ради 7 скликання Стаха Василя Миколайовича – 24. 

- Не підтримую пропозицію щодо обрання заступником голови 

Житомирської районної ради 7 скликання Стаха Василя Миколайовича – 7. 

- Не підтримую жодної пропозиції – 2. 

За результатами таємного голосування заступником голови районної ради 

обрано Стаха Василя Миколайовича. 

 Головуючий запитав чи не буде зауважень, заперечень чи інших пропозицій. 

      Зауважень, заперечень чи інших пропозицій не надходило. 

ВИРІШИЛИ: 1) Затвердити протокол №3 лічильної комісії (додається). 

(Рішення № 581 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 30 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Журавель Г.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Загладько В.М., Козел В.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Михайлов 

А.М., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Литвиненко А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -2 (Карчевський Р.А., Кліменко В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 Присутні привітали оплесками заступника голови районної ради Стаха 

В.М. з обранням.  

 Стах В.М., заступник голови районної ради, склав та підписав текст  

присяги посадової особи місцевого самоврядування, та зайняв місце за столом у 

президії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до порядку денного. 

         Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив про те,  що надійшла 

пропозиція розглянути перед бюджетними питаннями питання «Про надання 

погодження Новогуйвинській селищній раді на розширення меж та розроблення 

проекту землеустрою  щодо  встановлення (зміни)  меж  населеного  пункту 

смт.Гуйва Новогуйвинської селищної ради»,  а також озвучив, що на президії 

районної ради було внесено пропозицію щодо депутатських коштів, а саме: 

оскільки залишилось нерозподіленими більше ніж півмільйона гривень, надати 

депутатам, які ще не використали свої кошти, можливісь «позичити» свої кошти 

іншим, для того, щоб спрямувати їх на придбання комп’ютерного томографа у 

КУ «Центральна районна лікарня». 

     Дєньга В.А., депутат районнолї ради, зазначив, що він кошти не використав, 

але планує їх спрямувати на с.Глибочок, і для нього «не є питанням поділитися 
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грошима», але чи є гарантія того, що такі кошти будуть потім у бюджеті, щоб їх 

вернули. 

     Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що перевиконання у будь-якому 

випадку буде і придбання томографа для районної лікарні є нагальним. 

      Котвицький С.В., депутат районної ради, запропонував розглянути ці 

питання при розгляді бюджетних питань. 

ВИРІШИЛИ: Змінити черговість розгляду питань порядку денного. 

 

30. Про надання погодження Новогуйвинській селищній раді на розширення 

меж та розроблення проекту землеустрою  щодо  встановлення (зміни)  меж 

 населеного  пункту смт.Гуйва Новогуйвинської селищної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

31. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2017 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                                управління фінансів РДА  

 

32. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів РДА 

 

33. Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів РДА 

 

34. Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи «Центр 

первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги»  Житомирської районної ради. 

             Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунальної установи «Центр первинної медико- 

                              санітарної допомоги» Житомирської районної ради  

 

35. Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік».  

Інформує: Собко Тарас Дмитрович -  головний лікар комунальної  

                   установи «Центральна районна лікарня»  

                   Житомирської районної ради 

 

36. Про передачу прав засновника закладів освіти Оліївській   сільській  раді 

ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 
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37. Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Оліївській  

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

38. Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я 

Оліївській  сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

39. Про передачу майна  Оліївській сільській раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

40. Про передачу прав засновника закладів освіти Глибочицькій   сільській  

раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

41. Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Глибочицькій   

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

42. Щодо звернення Житомирської міської ради. 

             Інформує: Садовська Світлана Олександрівна –начальник відділу з  

                                юридичних питань, кадрового забезпечення та  

                                комунальної власності виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

43. Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

                    

44. Про втрату чинності угод між районною та сільськими радами. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  
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                                районної ради 

 

45. Про затвердження Меморандуму про співпрацю щодо формування  

мережі інклюзивно-ресурсних центрів. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

 

46. Про надання дозволу на встановлення вивіски. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

 

47.  Про оголошення в місцях масового розмноження та вирощування 

потомства дикими тваринами «сезону тиші». 

             Інформує: Карчевський Руслан Анатолійович – директор  

                               ДП «Житомирське лісове господарство»,  

                              депутат районної ради  

 

48. Про внесення змін до складу президії районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

49.  Про внесення змін до складу постійних комісій районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

50. Про внесення змін до Положення про матеріальне заохочення 

працівників виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради. 

               Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  

                                  виконавчого апарату районної ради 

 

51. Про встановлення надбавки за вислугу років заступнику голови 

районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

52. Про умови оплати праці заступника голови районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

53. Про звернення Державної служби  геології та надр України щодо 

надання погодження на отримання Приватним підприємством «Торговий дім 

«Бетон» спеціального дозволу дозволу на користування надрами з метою 

геологічного вивчення  родовищ пісків Левківського-2 родовища, що 

знаходиться  у Житомирському районі Житомирської області. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 
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54. Щодо плану-графіку  звітності керівників комунальних підприємств, 

установ та закладів Житомирської районної ради на сесіях районної ради у 2018 

році. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

55. Про звернення до Служби безпеки України щодо незаконного 

розпорядження землями на територіях Вересівської та Миролюбівської 

сільських рад Житомирського району. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

 

56. Про затвердження передавального акту балансових рахунків, 

матеріальних цінностей та активів комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради до правонаступника – 

товариства з обмеженою відповідальністю «Редакція газети «ПРИМІСЬКЕ 

ЖИТТЯ». 

             Інформує: Юхимчук Сергій Миколайович – голова ліквідаційної  

                               комісії 

 

57.  Про передачу витяжної лабораторної шафи з балансу  комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради на баланс комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради. 

          Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                            комунальної установи «Центр первинної медико-          

                            санітарної допомоги» районної ради 

 

58. Різне. 

 

 

 За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

«За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Котвицький С.В., 

Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Оржехівський В.М.,  Парфентієва Т.М., 

Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Кліменко В.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

30. СЛУХАЛИ: Про надання погодження Новогуйвинській селищній раді на 

розширення меж та розроблення проекту землеустрою  щодо  встановлення 

(зміни)  меж  населеного  пункту смт.Гуйва Новогуйвинської селищної ради. 
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               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

ВИРІШИЛИ: Надати погодження Новогуйвинській селищній раді на 

розширення меж та розроблення проекту землеустрою  щодо  встановлення 

(зміни)  меж  населеного  пункту смт.Гуйва Новогуйвинської селищної ради. 

(Рішення № 582 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 30 (Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Гречко А.К., 

Журавель Г.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., 

Карчевський Р.А., Козел В.В., Котвицький С.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Михайлов А.М., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  

Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П., Литвиненко А.В.). 

«Проти» - 1 (Білецький О.М.). 

«Утримались» - 0  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Кліменко В.М.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

31. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 

2017 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник   

                                управління фінансів РДА - текст інформації додається до 

протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити звіт про виконання районного бюджету за 2017 рік. 

(Рішення № 583 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 29 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Журавель Г.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Загладько В.М., Карчевський Р.А., Козел В.В., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна 

В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Литвиненко А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1  (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -2 (Кліменко В.М., Михайлов А.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Пленарне засідання 17 сесії залишив 1 депутатат: Михайлов А.М. 

У роботі пленарного засідання 17 сесії районної ради 7 скликання  бере 

участь 31 депутат. 

 

32. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів РДА 
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ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови райдержадміністрації від 

19.01.2018  № 17 «Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік», від 

19.01.2018  № 18 «Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік». 

(Рішення № 584 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

«За» - 31 (Білецький О.М., Вербило Л.В., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк 

М.М., Гречко А.К., Журавель Г.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Котвицький С.В., Крутій 

С.Г., Лихотворик А.П., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук 

А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський 

М.М., Рєбдєв Я.А., Рожко В.О., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., 

Литвиненко А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0  

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Пленарне засідання 17 сесії залишив 1 депутатат: Рожко В.О. та 

зареєструвався для участі у роботі сесії депутат Карчевський Р.А.  

 

У роботі пленарного засідання 17 сесії районної ради 7 скликання  бере 

участь 31 депутат. 

 

33. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2018 рік. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

                                 управління фінансів РДА- текст інформації додається до 

протоколу. 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., депутат районної ради, повідомив, що він 

вносив пропозицію щодо обговорення питання добудови Коднянської школи  та 

звіту керівника КУ «ТСО». 

     Крутій С.Г., голова районної ради відповів, що питання звіту депутатами не 

було підтримано, а питання школи підтримано  і буде розглянуто. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, попросив доповісти ситуацію з 

добудовою Коднянської школи. 

     Стах В.М., заступник голови районної ради, відповів, що минулого року він 

пояснював, що це питання можливо вирішити лише спільними зусиллями. Має 

бути співучасть всіх учасників процесу: і місцевого бюджету, і районного 

бюджету, і обласного бюджету та Державного фонду регіонального розвитку. 

Зазначив, що мав розмову з народним депутатом України Развадовським В.Й., і 

за клопотанням районної державної адміністрації за умови співучасті 

Державного фонду регіонального розвитку, з державного бюджету за сприянням 

депутата буде виділено 400,0 тис. грн. – як початкова сума. Повідомив, що 

минулого року він з коштів за своєю депутатською квотою  виділив 50,0 тис.грн., 

хтось із депутатів трохи більше, хтось менше, а хтось і всю суму своїх коштів. 

Якщо не буде співфінансування з Державного фонду регіонального розвитку 

об’єктивно «витягнути» цей процес район не зможе. 
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     Білецький О.М., депутат районної, звинуватив Стаха В.М., що він вводить 

людей в оману, оскільки прекрасно розуміє, що коштів у сільської ради немає. 

Наголосив на тому, що на цій сесії районна рада розподіляє майже 30 млн. грн. і 

жодної копійки на Коднянську школу не спрямовується. Звернувся до Микитюка 

С.М., голови райдержадміністрації, щоб той  пообіцяв голові 

облдержадміністрації Гундичу І.П., що кошти з районного бюджету будуть 

виділені, оскільки область запропонувала надати кошти за умови, що  така ж 

частина буде надана районом. 

     Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, розповів, що у минулому році 

департамент будівництва та архітектури облдержадміністрації, який є 

розпорядником коштів при добудові цієї школи, вніс цей проект, за ініціативою 

району, до участі в конкурсі на співфінансування з Державного фонду 

регіонального розвитку та будівництва. У минулому році було прийнято 

рішення, що район готовий брати участь у співфінансуванні з районного 

бюджету в розмірі 15 % терміном на три роки. Засідання обласної комісії ще не 

відбулося і результат  поки ще не відомий. На цій сесії виділяються кошти не на 

добудову школу, а на діючу школу у сумі 130,0 тис. грн. для  будівництва 

їдальні, закупівлі обладнання, та зроблено проектно-кошторисну документацію 

на ремонт каналізаційної мереж в обзязі 1 млн. грн. Окрім того, розглядається 

варіант, що, якщо не вийде перемогти у конкурсі визначення проектів, то буде 

будуватись ця каналізаційна мережа. 

     Котвицький С.В., депутат районної ради,  зазначив, що у додатку 1 

пропозицій про розподіл коштів, фігурує близько 10 сум по  199,0 тис. грн., які 

йдуть на поточний ремонт та вніс пропозицію додати кошти, які не вистачає у 

районному бюджету, щоб була сума більше 200,0 тис.грн. для  того, щоб ці 

кошти були використані розпорядниками через Прозоро.  

     Микитюк С.М., голова райдержадміністарції, відповів, що конкретно по п.3 – 

ці кошти йдуть на Центральну районну лікарню і вони будуть 

використовуватись через Прозоро, оскільки усі закупівлі на суму понад 3 тис. 

грн. здійснюються через систему Прозоро. 

     Собко Т.Д., головний лікар КУ «ЦРЛ», відповів, що відповідно до 

розпорядження голови райдержадміністрації, всі закупівлі більше 3 тис. грн. 

ідуть через систему Прозоро. Зауважив, що хто бажає, може звернутися до 

фінасового управління, казначейства і прослідкувати чи були якісь закупівлі без 

системи Прозоро. Сказав, що, якщо сума більше 200,0 тис. грн. – то йде вже і 

тендерна процедура, це досить довга процедура, і вона теж іде через систему 

Прозоро.  

     Крутій С.Г., голова районної ради,  наголосив на тому, що потреба у коштах 

на ремонти визначається згідно з проектно-кошторисною документацією.  

     Давидов А.В., депутат районної ради, зазначив, що ним і депутатом Журавлем 

Г.М. було виділено кошти на капітальний ремонт амбулаторії в с.Левків, та 

проінфомував, що Левківською сільською радою  було виділено субвенцію на 

цей самий об’єкт у сумі 83,0 тис.грн. та попросив їх включити у рішення. 

 Білецький О.М., депутат районної ради, вніс доповнення до виділення 

коштів: по п.78 «на капітальний ремонт тепломережі в смт. Озерне біля в/ч А-

3358» спрямував додатково 500 грн., до п.83 «на виконання робіт по поточному 

ремонту приміщень в будинку №28 по вул.Авіаційній в смт Озерне»  – 500 грн., 
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до п.87  «на поточний ремонт сходових маршів 1-2 поверхів та коридорів 1 

поверху приміщення Житомирської районної ради» – 500 грн. 

     Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи суми по трьох позиціях, а 

саме: 40 тис.грн., 30 тис. грн. та 68 тис.грн., які спрямовані  для Центральної 

районної лікарні на проектно-кошторисну документацію, стосуються паркану. 

      Собко Т.Д., головний лікар КУ «ЦРЛ», відповів, що це проектно-кошторисна 

документація щодо утеплення, термосанації і добудови одного поверху, і також 

на паркан -  туди входить і 2 шлагбауми, будка сторожа і паркан по периметру 

лікарні. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, запитав у яких засобах масової 

інформації можна друкуватись, оскільки районній раді виділяється 100 тис. грн. 

на інформаційні матеріали. 

     Крутій С.Г., голова районної ради, відповів, що у всіх ЗМІ. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, звернувся до голови РДА Микитюка 

С.М.,  з приводу виділення коштів на заробітну плату працівникам адміністрації 

як і у минулому так і в цьому році. Зауважив, що на цій сесії спрямовується 

майже 4 млн. грн.- це кошти платників податків Житомирського району, і вони 

очікують, що ці кошти будуть спрямовані на соціально-економічний розвиток 

району. Запитав чи будуть вони повернуті до бюджету? Наголосив на тому, що 

заробітна плата райдержадміністрації має фінансуватися за рахунок державного 

бюджету.  

      Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що сума на заробітну 

плату у межах 3,5 млн. грн. і це не тільки адміністрація, а й Терцентр, УПСЗН. 

Зазначив, що у цих службах та РДА більше 200 працівників, і за січень-лютий 

звільнилися більше 10 працівників. Наголосив на тому, що при тому, що 

мінімальна заробітна плата – 3 723 грн., провідний спеціаліст має оклад – 3300 

грн., зарплати низькі і люди звільняються з роботи, ця пропозиція щодо 

виділення коштів- це премія у розмірі 25% і одна матеріальна допомога, щоб хоч 

якось зацікавити людей. 

     Білецький О.М., депутат районної ради,запитав у Собка Т.Д., головного 

лікаря  КУ ЦРЛ, чи допомагає фінансово обласна рада лікарні. 

      Собко Т.Д., головний  лікар  КУ ЦРЛ, відповів, що обласна рада прийняла 

рішення спрямовувати кошти на лікарняні заклади обласного рівня, а на районні 

лікарні з обласного бюджету не віділяється нічого. 

      Крутій С.Г., голова районної ради, зазначив, що коли Стах В.М. та Білецький 

О.М. були обласними депутатами,  домоглися того, щоб поставили томограф в 

обласній лікарні, обстеження там безкоштовне, такий апарат є необхідним. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що фінансування 

закладів обласного рівня з районного бюджету є недоцільним і краще 

спрямувати ці кошти на установи Житомирського району, в т.ч. і на районну 

лікарню. Зазначив, що він проти виділення коштів на Держпродспоживслужбу. 

 

Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, відповів, що ця установа 

довела свою необхідінсть у минулому році, коли стався спалах африканської 

чуми, - завдяки їхній активній роботі разом з ДСНС не допущено було 

розповсюдження цієї хвороби. 
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Уницький С.О., депутат районної ради, вніс пропозицію, щоб залишки 

нерозподілених коштів по депутатським повноваженням, були спрямовані на 

районну раду, для подальшого їх використання на матеріальні допомоги за 

розпорядженням голови районної ради. 

Ходоровська Н.В. начальник управління фінансів РДА, озвучила 

пропозицію про зняття з окремих видів пільг коштів в сумі 60 тис. грн. та 

направлення їх на проведення експертизи доріг.  

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до районного бюджету на 2018 рік з урахуванням 

змін та доповнень. 

 (Рішення № 585 додається). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» - 28 (Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Журавель 

Г.М., Давидов А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., Карчевський Р.А., 

Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Михайлов 

А.М., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П., Литвиненко А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -2 ( Білецький О.М., Вербило Л.В.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 Результати голосування за  внесення змін до районного бюджету на 2018 рік 

(пропозиції депутатів Білецького О.М. та Котвицького С.В.): 

«За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк О.П., Гребенюк М.М., Гречко 

А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., Карчевський Р.А., Козел В.В., 

Кліменко В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., 

Михайлов А.М., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., 

Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький 

С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П., Литвиненко А.В.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 ( Журавель Г.М, Загладько В.М.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Вербило Л.В.). 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів Результати поіменного голосування додаються. 

 
Пленарне засідання 17 сесії залишили 3 депутати: Вербило Л.В., Гребенюк 

О.П., Карчевський Р.А. 

У роботі пленарного засідання 17 сесії районної ради 7 скликання  бере 

участь 28 депутатів. 

 

34. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію (перетворення) Комунальної установи 

«Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської районної ради у 

Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги»  Житомирської районної ради. 
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             Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                               комунальної установи «Центр первинної медико- 

                              санітарної допомоги» Житомирської районної ради  

ВИРІШИЛИ: Надати згоду на реорганізацію (перетворення) Комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради у Комунальне некомерційне підприємство «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги»  Житомирської районної ради.  

(Рішення № 586  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Котвицький 

С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Білецький О.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

35. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 14 сесії 7 скликання №472 

«Про співфінансування проекту на 2018 рік».  

Інформує: Собко Тарас Дмитрович -  головний лікар комунальної  

                   установи «Центральна районна лікарня»  

                   Житомирської районної ради 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до рішення 14 сесії 7 скликання №472 «Про 

співфінансування проекту на 2018 рік». 

(Рішення № 587  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Білецький О.М.). 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Мусійчук Р.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

36. СЛУХАЛИ: Про передачу прав засновника закладів освіти Оліївській   

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  
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                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Передати Оліївській   сільській  раді ОТГ права засновника 

закладів освіти: Оліївської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Житомирського 

району, Житомирської області (код ЄДРПОУ – 22060959); Кам’янської  

загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Житомирського району, Житомирської 

області (код ЄДРПОУ – 22060913), разом із закріпленими за ними основними 

засобами, фондами та матеріальними цінностями. 

(Рішення № 588  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Мусійчук Р.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

37. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти Оліївській  

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Безоплатно передати Оліївській  сільській  раді ОТГ приміщення 

Оліївської загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів та Кам’янської 

загальноосвітньої школи I-II cтупенів з приналежними до них будівлями, 

основними засобами, нематеріальними активами, продуктами харчування, 

малоцінними та швидкозношувальними предметами, фондами та матеріальними 

цінностями, закріпленими за ними. 

 (Рішення № 589  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 25 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., Назарчук А.Л., 

Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв 

Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., 

Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -2 (Білецький О.М., Мусійчук Р.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 



57 

 

 

38. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів охорони здоров’я 

Оліївській  сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Безоплатно передати Оліївській  сільській  раді ОТГ приміщення 

закладів охорони здоров’я: будівлі та приміщення фельдшерсько-акушерського 

пункту с. Кам’янка, фельдшерсько-акушерського пункту с. Довжик, Оліївську 

амбулаторію загальної практики сімейної медицини (с. Піщанка), 

фельдшерського пункту с. Світин, фельдшерського пункту с. Сонячне з 

приналежними до них іншими будівлями. 

(Рішення № 590 додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Станіславов О.В.).  

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

39. СЛУХАЛИ: Про передачу майна  Оліївській сільській раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Передати Оліївській сільській раді ОТГ майно Оліївської 

амбулаторії загальної практики сімейної медицини (с.Піщанка), фельдшерсько-

акушерського пункту с. Кам’янка, фельдшерсько-акушерського пункту с. 

Довжик, фельдшерського пункту с. Світин та фельдшерського пункту с.Сонячне. 

(Рішення № 591  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 
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«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

40. СЛУХАЛИ: Про передачу прав засновника закладів освіти Глибочицькій   

сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Передати Глибочицькій   сільській  раді ОТГ права засновника 

закладів освіти: Глибочицької  загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів 

Житомирського району, Житомирської області (код ЄДРПОУ – 22060706); 

Гадзинської  загальноосвітньої школи І-ІІ ступенів Житомирського району, 

Житомирської області (код ЄДРПОУ – 22060853) та Березинської 

загальноосвітньої школи І-го ступеня Житомирського району, Житомирської 

області (код ЄДРПОУ – 22061083), разом із закріпленими за ними основними 

засобами, нематеріальними активами, фондами та матеріальними цінностями. 

(Рішення № 592  додається).         

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

41. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу приміщень закладів освіти 

Глибочицькій   сільській  раді ОТГ. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Безоплатно передати Глибочицькій   сільській  раді ОТГ 

приміщення закладів освіти: Глибочицької загальноосвітньої школи І-ІІІ 

ступенів, Гадзинської загальноосвітньої школи I-II cтупенів та Березинської 

загальноосвітньої школи 1-го ступеня з приналежними до них будівлями, 

основними засобами, нематеріальними активами, продуктами харчування, 

малоцінними та швидкозношувальними предметами, фондами та матеріальними 

цінностями, закріпленими за ними. 

(Рішення № 593  додається).         

        За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 
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 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

42. СЛУХАЛИ: Щодо звернення Житомирської міської ради. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Схвалити текст звернення до Житомирської міської ради, 

доручити голові районної ради Крутію С. Г. підписати та надіслати дане 

звернення адресату. 
(Рішення № 594  та текст звернення додаються).         

     За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П.,). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Шахова О.П.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

43. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови районної ради. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

ВИРІШИЛИ: Затвердити розпорядження голови районної ради від 22 грудня 

2017 року № 134-ОД «Про виплату адресних матеріальних допомог за рахунок 

коштів на виконання депутатських повноважень» та від 12 лютого 2018 року 

№5-ОД «Про внесення змін до складу робочої групи з питань використання 

майна районної ради». 

(Рішення № 595 додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 
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В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

                  

44. СЛУХАЛИ: Про втрату чинності угод між районною та сільськими радами. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

ВИРІШИЛИ: Визнати такими, що втратили чинність угоди про взаємодію, 

укладені між Житомирською районною радою та Кам’янською, Оліївською і 

Глибочицькою сільськими радами сьомого скликання, у зв’язку із 

реорганізацією Оліївської і Глибочицької сільських рад та ліквідацією 

Кам’янської сільської ради та звернутися до Оліївської та Глибочицької 

сільських рад об’єднаних територіальних громад щодо укладення угод про 

взаємодію із Житомирською районною радою. 

(Рішення № 596  додається).         

            За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

45. СЛУХАЛИ: Про затвердження Меморандуму про співпрацю щодо 

формування  мережі інклюзивно-ресурсних центрів. 

             Інформує: Мірошниченко Юлія Олександрівна – начальник    

                                організаційного відділу виконавчого апарату  

                                районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, вніс пропозицію 

доповнити прект рішення, долучивши до цього меморандуму Глибочицьку ОТГ. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити Меморандум про співпрацю щодо формування  

мережі інклюзивно-ресурсних центрів з урахуванням доповнень. 

(Рішення № 597  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 
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 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, вніс пропозицію 

доповнити прект рішення, долучивши до цього меморандуму Глибочицьку ОТГ. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи виділяються кошти в 

сумі 500 тис. грн. на відшкодування ФОП Слідзевський завданих збитків 

внаслідок африканської чуми. 

Микитюк С.М., голова районної державної адміністрації, відповів, що 

кошти виділяються під програму АПК, і будуть використані за рішенням комісії, 

ці кошти не виділяються рішенням сесії особисто ФОП Слідзевському.   

 

46. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на встановлення вивіски. 

             Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст  

                                з питань комунальної власності відділу з юридичних  

                               питань, кадрового забезпечення та комунальної  

                               власності виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова райнної ради, який зазначив, що аптека 

знаходиться на території міста Житомир, і ця вивіска – це вимога міської ради. 

Білецький О.М., депутат  районної ради, зазначив, що знову хочуть 

депутатів ввести в оману. «У нас що на всьому приміщенні, на всю будівлю 

написано «Житомирська районна рада» чи у нас вивіска?» Вивіска має бути 

певного розміру. «Асклепій» - це  бренд і по суті реклама, за яку потрібно 

платити. Вивіска займає всю стіну, і по-суті ми там можемо розмістити будь-яку 

рекламу і отримувати за це кошти. Ви платите оренду за приміщення в середині, 

а не за те, що ви повісите на ньому. 

     Представник «Асклепія», відповів, що вони сумлінно платять орендну плату, 

за 2017 р. сплачено 186 тис. грн. орендної плати, і що вони закривають фасад, 

який є їхнім, оскільки фактично орендується медичним центром, і не зачіпають 

фасад аптеки. Повідомив, що мав розмову із завідуючою аптекою, і вони 

зроблять для них теж вивіску за їх вимогами. 

     Стретович Н.В., завідуюча аптекою №118, підтвердила, що мала розмову з 

представниками аптеки і вони погодилися зробити вивіску для аптеки, а також 

провести озелення території біля приміщення аптеки. 

     Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав скільки коштує вивіска. 

     Представник «Асклепія», відповів, що кошторисна вартість складає 180 тис. 

грн. - це акрилові панелі з підсвіткою. 
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     Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що приміщення 

знаходиться на території міста, де діють певні правила розміщення зовнішньої 

реклами.Чи погоджено це з архітектурою міста? 

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, відповіла, що погоджено, вона 

особисто перевіряла. 

Крутій С.Г., голова районної ради, вніс пропозицію доповнити проект 

рішення словами: «за згодою аптеки», щоб вони це контролювали. 

ВИРІШИЛИ: Надати дозвіл ТзОВ «Науково-лікувальний реабілітаційний центр 

«Асклепій» на розміщення зовнішньої вивіски медичного центру «Асклепій» за 

адресою: м. Житомир, вул. Вокзальна, 12, згідно наданого ескізного проекту, за 

згодою аптеки. 

(Рішення № 598 додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 24 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Попов 

В.Г., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., 

Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Білецький О.М.). 

«Утримались» - 2 (Парфентієва Т.М., Приставський М.М.).  

«Не приймали участі у голосуванні» -1. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

47. СЛУХАЛИ:  Про оголошення в місцях масового розмноження та 

вирощування потомства дикими тваринами «сезону тиші». 

             Інформує: Карчевський Руслан Анатолійович – директор  

                               ДП «Житомирське лісове господарство»,  

                              депутат районної ради  

ВИРІШИЛИ: Оголосити "сезон тиші" з обмеженням господарської діяльності 

та добуванням об’єктів тваринного світу в період з 1 квітня по 15 червня 2018 

року в місцях масового розмноження та вирощування потомства дикими 

тваринами. 

(Рішення № 599  та додаток додаються).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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48.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу президії районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

        Повідомив, що у зв’язку із достроковим припиненням повноважень 

заступника голови Житомирської районної ради Білецького Олега 

Миколайовича пропонується виключити його зі складу президії та включити до 

складу президії новообраного заступника голови ради Стаха Василя 

Миколайовича. 

 До президії районної ради заступник голови районної ради  входить за 

посадою. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до складу президії районної ради. 

(Рішення № 600  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 

В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1(Котвицький С.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

49.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу постійних комісій районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

Зазначив, що відповідно до Закону України «Про місцеве самоврядування 

в Україні» кожен із депутатів, окрім голови ради та його заступника,  зобов’язані 

входити до однієї із постійних комісій ради.  Максимальний кількісний склад 

комісій районної ради встановлений рішенням 15 сесії та передбачає, що 

кількісний склад будь-якої депутатської комісії не може бути більшим 11. У 

зв’язку з обранням  заступником голови ради Стаха В.М. пропонується 

виключити його зі складу комісії з питань бюджету і комунальної власності, а 

також запропонував новообраному депутату Литвиненко Аллі Володимирівні та 

депутату районної ради Білецькому Олегу Миколайовичу внести пропозиції 

щодо включення їх до складу комісій. 

ВИСТУПИЛИ: Литвиненко А.В., депутат районної ради, оголосила заяву про 

включення її до постійної комісії з гуманітарних питань, охорони здоров’я та 

соціального захисту населення. 

Крутій С.Г., голова районної ради, зачитав звернення депутата районної 

ради Мусійчука Р.М. про виключення його з постійної комісії з питань 

промисловості, будівництва, транспорту, зв’язку та  житлово-комунального 

господарства та включення його до складу постійної комісії з питань бюджету і 

комунальної власності. 
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Білецький О.М., депутат районної ради, попросив зачитати його звернення, 

де є посилання на всю законодавчу базу, оскільке встановлене обмеження щодо 

кількісного складу постійних комісій є порушенням його прав.  
ВИРІШИЛИ: Внести зміни до складу постійних комісій районної ради. 

(Рішення № 601 додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Котвицький 

С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Медведюк О.В.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Білецький О.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., депутат районної ради, зазначив, що 

порушується процедура, адже його звернення було подане 26 числа і це лише 

процедурне питання, і можливо було підготувати проект з цього питання, адже 

до порядку денного включені проекти, які не були оприлюднені відповідно до 

вимог законадавства у 20-ти денний термін. Зауважив, що порушується 

законодавство, оскільки питання  зміни кількісного складу комісій не 

включається до порядку денного. 

  Головуючим поставлено на голосування питання про включення до 

порядку денного питання про зміни до кількісного складу постійних комісій 

районної ради. 

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного питання 

про зміни до кількісного складу постійних комісій районної ради: 

«За» - 15 ( Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., Котвицький С.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Приставський М.М., Станіславов О.В.,  Томілкіна 

В.П., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 1 (Литвиненко А.В.) 

«Утримались» - 12 (Журавель Г.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., Стах В.М., 

Уницький С.О.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

За результатами поіменного голосування рішення  не прийнято.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

50. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про матеріальне заохочення 

працівників виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради. 

               Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами  
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                                  виконавчого апарату районної ради 

Заначила, що даний проект рішення розглядався на двох постійних 

комісіях районної ради: бюджетній та  з питань законності. Суттєвими змінами 

до положення про матеріальне заохочення працівників районної ради  є 

доповнення такими формулюваннями як: «оплата праці та преміювання 

працівників здійснюється відповідно кошторисних призначень», а також 

щомісячний розмір преміювання зменшується  з 250%  до 150 % посадових 

окладів,  це стосується і умов оплати праці голови районної ради. 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, пояснив, що у минулим 

рішенням йому встановлено премії у розмірі до 250%, і він вирішив що це  

велика премія, скоротив її для себе особисто до 100%, щоб уникнути всіляких 

розмов, а працівникам залишити до 150%, адже у них оклади досить низькі. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до Положення про матеріальне заохочення 

працівників виконавчого апарату районної ради та умов оплати праці голови 

районної ради. 

(Рішення № 602 додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

51. СЛУХАЛИ: Про встановлення надбавки за вислугу років заступнику голови 

районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

Зазначив, що відповідно до постанови Кабінету Міністрів України від 9 

березня 2006 року №268 (зі змінами і доповненнями) посадовим особам 

місцевого самоврядування, які мають відповідний стаж роботи в органах 

місцевого самоврядування та державної служби встановлюються наступні 

надбавки за вислугу років: понад 3 роки – 10%, понад 5 років – 15%, понад 10 

років – 20%, понад 15 років – 25%, понад 20 років – 30%. 

Враховуючи стаж роботи заступника голови ради Стаха В.М. 

пропонується встановити йому надбавку за вислугу років у розмірі 20 % (за стаж 

понад 10 років). 

ВИРІШИЛИ: Встановити заступнику голови районної ради Стаху Василю 

Миколайовичу щомісячну надбавку за вислугу років у розмірі 20 % до 

посадового окладу з урахуванням надбавки за ранг при стажі роботи понад 10 

років, які зараховуються до стажу служби в органах місцевого самоврядування. 

(Рішення № 603 додається).         
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    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., 

Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Котвицький С.В.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Білецький О.М.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

52. СЛУХАЛИ: Про умови оплати праці заступника голови районної ради. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

Зазначив, що пропонується встановити заступнику голови районної ради  

наступні умови оплати праці:  

- посадовий оклад у розмірі, встановленому чинним законодавством України 

для відповідної категорії посад (7100 грн.);  

- доплата за 9 ранг посадової особи місцевого самоврядування (від 90 до 110 

грн.);  

- щомісячна надбавка за вислугу років у розмірі 20 відсотків до посадового 

окладу з урахуванням надбавки за ранг;  

- щомісячна надбавка за виконання особливо важливої роботи у розмірі 50% 

посадового окладу з урахуванням надбавок за ранг посадової особи 

місцевого самоврядування та вислугу років;  

- преміювати щомісячно у розмірі, що не перевищує ста відсотків посадового 

окладу з урахуванням того, що конкретний розмір премії визначається 

відповідно до кошторисних призначень та фонду заробітної плати, 

визначених районною радою у районному бюджеті на відповідний 

бюджетний рік;  

- преміювати до державних та професійних свят у порядку та розмірах, 

встановлених Положенням про матеріальне заохочення працівників 

виконавчого апарату районної ради та у межах фонду заробітної плати та 

кошторисних призначень;  

- преміювати додатково за рахунок економії фонду оплати праці у межах 

фонду преміювання та кошторисних призначень відповідно до Положенням 

про матеріальне заохочення;  

- щорічно виплачувати: допомогу на оздоровлення у розмірі середньомісячної 

заробітної плати при наданні щорічної відпустки та матеріальну допомогу 

для вирішення соціально- побутових питань у розмірі середньомісячної 

заробітної плати.  

   Постійною комісією з питань законності внесена пропозиція розмір 

щомісячної премії для  заступника голови ради  знизити до 50%. 

Повідомив, що на голосування ставитимуться пропозиції в порядку їх 

надходження. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити умови оплати праці заступника голови районної ради. 
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(Рішення №604  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 24 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Крутій С.Г., 

Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., 

Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова 

О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 3 ( Котвицький С.В., Приставський М.М., Стах В.М.) 

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Білецький О.М.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 Відповідно до результатів голосування пропозиція постійної комісії з 

питань законності знята з розгляду. 

 

53. СЛУХАЛИ: Про звернення Державної служби  геології та надр України 

щодо надання погодження на отримання Приватним підприємством «Торговий 

дім «Бетон» спеціального дозволу дозволу на користування надрами з метою 

геологічного вивчення  родовищ пісків Левківського-2 родовища, що 

знаходиться  у Житомирському районі Житомирської області. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

       Зазначив, що звернення усім роздано. Президія пропонує відмовити у 

наданні погодження - це пропозиція сільської ради і ті люди, які видобували там 

пісок, залишили там цей котлован і не провели ні рекультивації, нічого. До 

сільської ради не було жодного звернення. 

ВИСТУПИЛИ: Козел В.В., депутат районної ради, зазначив, що необхідно дати 

вмотивовану відповідь про відмову. 

Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що якщо ми не голосуємо за 

це питання, то через місяць по закону це означатиме мовчазну згоду, і вони 

почнуть без нашого відома, без відома сільської ради свою роботу. 

Окоча О.С., Левківський сільський голова, повідомив, що ці 22 га землі є 

приватною власністю, але з цього питання був цілий бунт, були «всі комісії 

Житомира», і було прийнято рішення рекультивувати і привести у належний 

вигляд землю, але все як було, так і залишилось, змінилась просто назва 

підприємства, і вони продовжують робити те, що робили. 

ВИРІШИЛИ: Відмовити  у погодженні на отримання приватним підприємством 

«Торговий дім «Бетон» спеціального дозволу на користування надрами з метою 

геологічного вивчення  пісків Левківського-2 родовища, що знаходиться  у 

Житомирському районі Житомирської області, площею 22 га. 

(Рішення № 605  додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов А.В., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., Котвицький 

С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., Медведюк О.В., 

Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., Парфентієва Т.М., Попов 
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В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., Станіславов О.В.,  Стах В.М., 

Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Білецький О.М.). 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

54. СЛУХАЛИ: Щодо плану-графіку  звітності керівників комунальних 

підприємств, установ та закладів Житомирської районної ради на сесіях 

районної ради у 2018 році. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради,  зазначив, що якщо це 

графік, то це не одна дата, а має бути або щоквартально, або щопівроку, або 

щопіврічний звіт. Вніс пропозицію включити у графік звітування і керівників 

управлінь та відділів адміністрації. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити план-графік звітності керівників комунальних  

підприємств, установ та закладів Житомирської районної ради на сесіях 

районної ради у 2018 році з урахуванням доповнень. 

(Рішення № 606 та план-графік додаються).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

55. СЛУХАЛИ: Про звернення до Служби безпеки України щодо незаконного 

розпорядження землями на територіях Вересівської та Миролюбівської 

сільських рад Житомирського району. 

               Інформує: Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

ВИСТУПИЛИ:Козел В.В., депутат районної ради, запитав чи є можливість 

допомогти фінансового Вересівській сільській раді, оскільки там працюють 

юристи і адвокати для забезпечення юридичної підтримки з цього питання, адже 

суди не безкоштовні. 

     Крутій С.Г., голова районної ради, звернувся до Вересівського сільського 

голови Шута О.В. з питаннням  про яку суму йде річ. 

     Шут О.В., Вересівський сільський голова, відповів, що 28 тис.грн. 

     Микитюк С.М., голова райдержадміністрації, запитав у Ходоровської Н.В., 

начальника фінансового управління РДА, які залишки коштів за минулий рік у 

сільській раді. 
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     Ходоровська Н.В., начальник фінансового управління РДА, відповіла, що 

вільні залишки є. 

      Котвицький С.В., депутат районної ради, підтримав Шута О.В. та зазначив, 

що вступив в дію новий закон, за яким представляти інтереси в судових 

інстанціях: апеляційному і вище може лише адвокат і, звісно, він це безкоштовно 

робити не буде. 

      Фещук Л.П., депутат районної ради, зазначила, оскільки розглядають 

питання про виділеня коштів Вересам, то і нехай на Миролюбівку дадуть на такі 

самі цілі. 

      Козел В.В., депутат  районної ради, відповів, що по Миролюбівці інша 

ситуація - там порушені особисті права громадян. 

      Фещук Л.П., депутат районної ради, відповіла, що там також пасовища. 

      Крутій С.Г., голова районної ради, пояснив, що у Вересах люди віддали свої 

паї офіційно під пасовища. Зазначив, що необхідно допомогти людям,  просити 

тих депутатів, у яких ще не розподілені  кошти. 

       Білецький О.М., депутат районної ради, сказав, що необхідно подивитись, 

які залишки коштів по Миролюбівці і Вересах, і запитав чи буде сільська рада 

(Вереси) втручатись і допомогати своїм громадянам. Наголосив на тому, що на  

Кодню і Миролюбівку витрачається в рази менше коштів ніж на Вереси. 

     Крутій С.Г., голова районної ради, запитав чи погоджується Вересівський 

сільський голова на те, що на наступній сесії райдержадміністрація виділить 

кошти на ці цілі. 

      Шут О.В., Вересівський сільський голова, відповів, що згоден. 

ВИРІШИЛИ: Звернутися до Служби безпеки України щодо незаконного 

розпорядження землями на територіях Вересівської та Миролюбівської 

сільських рад Житомирського району , що полягає у передачі у власність та інше 

право користування фізичним особам земельних ділянок, на яких розташовані 

громадські пасовища, що сформовані за рахунок земельних часток (паїв) 

громадян та інших земель реформованих КСП, та доручити голові районної ради 

направити дане рішення та копії документів з даних питань, що надані районній 

раді Миролюбівською і Вересівською сільськими радами та іншими 

юридичними і фізичними особами, до Служби безпеки України. 

(Рішення № 607 додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» - 28 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Результати поіменного голосування додаються. 
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56. СЛУХАЛИ: Про затвердження передавального акту балансових рахунків, 

матеріальних цінностей та активів комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради до правонаступника – 

товариства з обмеженою відповідальністю «Редакція газети «ПРИМІСЬКЕ 

ЖИТТЯ». 

             Інформує: Юхимчук Сергій Миколайович –  голова ліквідаційної  

                               комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити передавальний акт балансових рахунків, матеріальних 

цінностей та активів комунального підприємства «Редакція газети «Приміське 

життя» Житомирської районної ради до правонаступника – товариства з 

обмеженою відповідальністю «Редакція газети «ПРИМІСЬКЕ ЖИТТЯ». 

(Рішення № 608 та передавальний акт додаються).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 27 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко В.М., 

Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -1 (Журавель Г.М.). 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

57.  СЛУХАЛИ: Про передачу витяжної лабораторної шафи з балансу  

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради на баланс комунальної установи «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради. 

          Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович – головний лікар  

                            комунальної установи «Центр первинної медико-          

                            санітарної допомоги» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Передати витяжну лабораторну шафу з балансу  комунальної 

установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги» Житомирської 

районної ради на баланс комунальної установи «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради 

(Рішення № 609 додається).         

    За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 
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«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -2. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

58. СЛУХАЛИ: Різне. Про взяття до відома інформації про хід виконання 

рішень районної ради. 

ВИРІШИЛИ: Взяти до відома інформації про хід виконання рішень районної 

ради. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» - 26 (Білецький О.М., Голік Т.І., Гребенюк М.М., Гречко А.К., Давидов 

А.В., Дєньга В.А., Журавель Г.М., Загладько В.М., Козел В.В., Кліменко 

В.М., Котвицький С.В., Крутій С.Г., Лихотворик А.П., Литвиненко А.В., 

Медведюк О.В., Мусійчук Р.М., Назарчук А.Л., Нижник В.Т., 

Парфентієва Т.М., Попов В.Г., Приставський М.М., Рєбдєв Я.А., 

Станіславов О.В.,  Стах В.М., Томілкіна В.П., Уницький С.О., Фещук 

Л.П., Шахова О.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0.  

«Не приймали участі у голосуванні» -2. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., депутат районної ради, зазначив, що у нього є 

питання по аптеці №118. Він розмовляв із директором аптеки про те, що той 

аптечний кіоск, де була аптека №118, в приміщенні Центральної районної 

лікарні десь змістили, і йому відомо з преси, що було оголошено конкурс про 

здачу в оренду прміщення у Центральній районній лікарні на конкурсних 

засадах. Попросив доповісти з питань: чому перемістили аптеку №118 і коли 

буде проведений цей конкурс та чи були подані документи для участі від інших 

аптек. 

 Собко Т.Д., головний лікар КУ ЦРЛ, відповів, що аптечний кіоск 

знаходився у місці, де був малий потік людей, і він разом із директором аптеки 

підшукали інше місце в ценрі поліклініки, де значно більше людей. Щодо 

конкурсів та об’яв, то цим займається робоча депутатська група, він цим не 

займається. Питання здачі в оренду майна, визначенні вартості – це все 

компетенція робочої групи з питань використання майна, яку донедавна 

очолював Білецький О.М. 

Котвицький С.В., депутат районної ради, запитав чи відповідає те 

приміщення, в яке перенесли аптеку №118, вимогам аптечного пункту. 

Собко Т.Д., головний лікар КУ ЦРЛ, відповів, що не знає на скільки те 

приміщення відповідає вимогам, але воно значно більше, ні ж те, що було 

раніше. 

Стретович Н.В., директор «Центральної районної аптеки №118» відповіла, 

що відповідно до ліцензійних умов не вистачає ще 3 кв. м. 
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В обговоренні взяли участь: депутати районної ради: Білецький О.М., 

Уницький С.О., Котвицький С.В., Гречко А.К., Парфентієва Т.М., головний лікар 

КУ ЦРЛ Собко Т.Д. 

Крутій С.Г., голова районної ради, вніс пропозицію зібратися всім депутатам 

16.03.2018р. о 14.00  в Малому залі для обговорення всіх питань щодо оренди 

«Санітасом» приміщеня в районній лікарні та щодо діяльності  «Центральної 

районної аптеки №118». Також нагадав про обов’язкове заповнення декларацій 

до 01.04.2018р. 

     Білецький О.М., депутат районної ради, вніс пропозицію зібрати тимчасову 

контрольну комісію за використанням коштів, а також  щоб  на наступній сесії 

відзвітував головний спеціаліст з питань комунальної власності. 

 

Сімнадцяту сесію головою районної ради Крутієм С.Г. оголошено 

закритою. 

  

          Звучить гімн. 

 

 

 

  

Голова районної ради                                                                С.Г. Крутій        

 

 

 

 

 
Протокол склала:  

                        Ю.О. Мірошниченко 


